
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

készült a Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 2010. november 25-én 

megtartott üléséről. 

 

Jelen vannak: Franka Pál Tibor polgármester, 

 

Farkas Zsuzsa, Kovács Antal, Kóbor Tamás, Mayer Endre Gyuláné, Má-

csai-Krizsán Marianna, Nagy Anna, Palotai László, Szabó Éva, Varga-

Szabó Anikó és dr. Vaszil László képviselők 

 

Bejelentéssel távol van: Oláh János jegyző és Kiss Károly alpolgármester 

 

Tanácskozási joggal jelen vannak: 

Irodavezetők minden napirendnél 

 

Franka Pál Tibor polgármester üdvözli a megjelent képviselőket. Megállapítja, hogy a 11 

testületi tag közül 10 testületi tag megjelent, így az ülés határozatképes, azt 16 órakor 

megnyitja.  

Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre. 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete 11 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül a jegyzőkönyv hitelesítőkre tett javaslatot az alábbiak szerint elfo-

gadta: 

 

Jegyzőkönyv hitelesítők:  Szabó Éva és Varga-Szabó Anikó képviselők. 

 

Franka Pál Tibor polgármester javaslatot tesz a napirendi pontokra:  

 

N a p i r e n d :  E l ő t e r j e s z t ő : 

1. Bozsó Zoltán r. dandártábornok bemutatkozása  Franka Pál Tibor pol-

gármester 

2. A helyi környezet és természet védelméről, valamint a 

helyi hulladékkezelési közszolgáltatás rendjéről és 

közszolgáltatás díjának megállapításáról rendelet-

tervezet 

Franka Pál Tibor pol-

gármester 

3. Kerepes Nagyközség Önkormányzatának és Szerveinek 

Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása 

Franka Pál Tibor pol-

gármester 

4. Rendelet-tervezet a teherforgalom szabályzásáról Franka Pál Tibor pol-

gármester 

5.  Bölcsőde közbeszerzési eljárás kiírása Franka Pál Tibor pol-

gármester 

6. Kerepes, József Attila utca-Béke utca-Sólyom utca-vasúti 

terület-Településközpont által határolt terület (11 

hrsz) szabályozási terve 

Franka Pál Tibor pol-

gármester 

7. Kerepesi 6214/1 és 6214/2 hrsz-ú ingatlanok belterületbe 

vonása 

Franka Pál Tibor pol-

gármester 

8. Panoráma Építőközösség közterületeinek elnevezésére 

javaslat 

Franka Pál Tibor pol-

gármester 

9. Suzuki személygépkocsi értékesítése  Franka Pál Tibor pol-

gármester 

10. Kerepes Nagyközség Önkormányzat 2011. évi belső el- Franka Pál Tibor pol-
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lenőrzési terve gármester 

11. Szlovák Kisebbségi Önkormányzat pályázatának támoga-

tása 

Franka Pál Tibor pol-

gármester 

12. M31-es csomópont előkészítésére irányuló megállapodás 

előkészítése 

Franka Pál Tibor pol-

gármester 

13. Várossá nyilvánítási pályázat előkészítése Franka Pál Tibor pol-

gármester 

14. Széchenyi István Általános Iskola, Alapfokú Művészetok-

tatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat 

2009/2010. tanévi tevékenységéről beszámoló 

Franka Pál Tibor pol-

gármester 

15. Iskolaszékbe képviselő-testületi tagok delegálása Franka Pál Tibor pol-

gármester 

16. Széchenyi István Általános Iskola, Alapfokú Művészetok-

tatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat művé-

szetoktatásában igénybe vett szolgáltatásokért  fize-

tendő térítési díjak és tandíjak megállapítása - rende-

let-tervezet 2009/2010. tanévi tevékenységéről be-

számoló 

Franka Pál Tibor pol-

gármester 

17. Széchenyi István Általános Iskola, Alapfokú Művészetok-

tatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat iskolai 

saját arculata – emelt szintű oktatás  

Franka Pál Tibor pol-

gármester 

 Egyebek: 

Tájékoztatás közétkeztetésről 

Tájékoztatás kérése Rozmaring utca helyzetéről 

Varga-Szabó Anikó 

képviselő 

Kovács Antal képviselő 

 Zárt ülés  

18. Önkormányzati lakás bérbeadása Franka Pál Tibor pol-

gármester 

19. Bursa Hungarica 2011. évi forduló döntéséről tájékoztató Franka Pál Tibor pol-

gármester 

20. Czibi Béláné kérelme gyermeke iskoláztatási költségeinek 

hozzájárulására 

Franka Pál Tibor pol-

gármester 

21. Bérmaradvány összegéről döntés Franka Pál Tibor pol-

gármester 

22. Kuzman Attila 2144 Kerepes, Mező u. 103. szám latti la-

kos kérelme 

Franka Pál Tibor pol-

gármester 

23. Esztrád Színház támogatási kérelme Franka Pál Tibor pol-

gármester 

24. Hulladékgazdálkodási bírság megfizetése Franka Pál Tibor pol-

gármester 

 

Varga-Szabó Anikó képviselő: Szeretnék egy napirendi pontot felvetetni, a közétkeztetés-

ről szeretnék tájékoztatást nyújtani. Tárgyaltam a közétkeztetési cég vezetőjével és a Pénz-

ügyi Bizottság tárgyalta a meglévő közétkeztetési díjakat. De ez csak egy tájékoztatás.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Emlékeznek rá képviselő-társaim, hogy volt itt két úri 

ember, akik előadták, hogy az iskola konyháját reformizálnák, és ezáltal mi történne. Azt 

gondolom, külön tájékoztatás miatt erről külön szavazást ne nyissunk, a tájékoztatást elfo-

gadjuk a zárt ülés előtt. Ezzel együtt aki a napirendi pontokkal egyetért, kézfeltartással 

jelezze. A képviselő-testület 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a na-

pirendi pontokat elfogadta. 

 

Kovács Antal képviselő: Az egyebek között szeretnék két dologgal foglalkozni, az egyik 

kérnék tájékoztatást a Rozmaring utca helyzetéről, mert a lakók megkerestek, a másik, 
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hogy kérném, hogy a Kerepesi Véleményben állandóan jelenjen meg a telefonszámom, 

mert a fogadóórákat a változó munkarendem miatt nehezen tudom egyeztetni, bárki keres, 

el tudjon érni.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Egyik a Rozmaring utca a telefonszám megjelenése, amit 

máris rendezhetünk mert itt van szerkesztő úr, Rozmaring utca a konyhával lesz tárgyalva  

 

1. napirendi pont tárgya: Bozsó Zoltán rendőr dandártábornok bemutatkozása  
 

A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Hölgyeim és Uraim, azt mondjuk, hogy az Unió nagyon 

sok szempontból nem biztos, hogy jó nekünk. Biztos vagyok benne, hogy akik ezt állítják, 

igazuk van. Nem csak nekünk nem jó, nem jó a portugáloknak, görögöknek, még az ango-

loknak sem. Mindenkinek rossz lesz, volt Szovjetunió, most van Európai Unió, de valami 

jó csak van nekünk is Gödöllő térségében, mert Magyarország tölti be az uniós elnökséget, 

és még ez kevés a jóhoz nekünk, ami igazán jó ebben, hogy Gödöllő – ahol nagyon sokan 

megfordultak, Ady Endrétől, Mária-Terézián, Ferencz Józsefen és Horthy Miklósig – most 

ott lesz az uniós elnökség legtöbb rendezvénye, ünnepi gyűlése, tanácskozása. Ennek – 

nem nehéz kitalálni – egészen komoly közbiztonsági és nemzetbiztonsági vonatkozásai, 

követelményei is vannak. Ez pedig azt is jelenti egyben, hogy jönnek-mennek a különböző 

delegációk, azokat védeni, őrizgetni kell, tehát a közbiztonsága a térségnek és benne Kere-

pesnek is tovább emelkedhet. A közbiztonságra fordítható személyi és anyagi javak is re-

méljük, hogy bővebben csurrannak-cseppennek, mint eddig volt erre lehetőség. Ennek fé-

nyében is köszöntöm Bozsó Zoltán urat, rendőr dandártábornokot, aki Gödöllő Rendőrka-

pitánya és ennél, mint amit én elmondtam, sokkal többet tud. Én azt kérem, hogy pár dol-

got mondjon magáról, és köszöntöm Farkas Imrét is, a Kistarcsai Rendőr Örs parancsno-

kát.  

 

Bozsó Zoltán: Köszönöm szépen polgármester úr, tisztelt képviselő-testület, tisztelt höl-

gyeim és uraim. Nagy öröm volt, amikor megtudtam azt, hogy Gödöllőre kerülhetek az új 

beosztásomban. Azért, mert tulajdon képen visszatértem Pest Megyébe. Magamról annyit 

hadd mondjak el, hogy 20 éve szereltem fel a rendőrség állományába, előtte a honvédség-

nél szolgáltam különböző beosztásokban. 20 évvel ezelőtt a Váci Rendőrkapitányságon 

kezdtem pályafutásomat, 13 évet szolgáltam ott, onnan rendőrkapitányként kerültem fel a 

Pest Megyei Rendőr-főkapitányság Közbiztonsági igazgatói székébe, ahol 5 évet töltöttem 

el. Az előző beosztásom és a Pest Megyei beosztásomból adódóan – ez közel 18 év volt – 

nagyon jól ismerem Pest Megyének a közbiztonsági helyzetét, és többek között Gödöllő és 

térségének bűnügyi közbiztonsági helyzetét is, hiszen nagyon sokat megfordultam ott is 

illetve a megyében is több helyen. Rövid kalandtúrát tettem a Budapesti Rendőr-

főkapitányság irányába, ahol közel 3 évig szolgáltam, majd adatott ez a lehetőség, hogy 

visszajöhetek Pest Megyébe. Tulajdon képen az anyamegyémhez, ahol nevelkedtem, na-

gyon sokat dolgoztam. Elvégeztem a „különböző szakiskolákat” , több diplomával rendel-

kezem, főiskolai illetve egyetemi diplomákkal. Bűnügyi területen kezdtem, majd a későb-

biekben átkerültem a közbiztonságiakhoz, most már un. rendészeti területre. Az elmúlt 

években szinte végig ezen a területen dolgoztam. Fő feladatom leginkább a különböző ren-

dezvényeknek a biztosítása volt az elmúlt években. Csak egy számot hadd mondjak el, 

Budapesten az elmúlt évben tizenhatezer rendezvény volt, amiért feleltem, illetve a biztosí-

tásába nekem részt kellett vennem. Amikor Gödöllőre kerültem, igazából megnéztük azt, 

hogy mi vár ránk és mi lesz az elkövetkezendő időszakban és mindenki a soros Eu-s elnök-

ségről beszél, valójában ekörül fog forogni minden Magyarországon, és miután kiderült, 

hogy Gödöllő lesz ennek a központja, így Gödöllőn is. A soros Eu-s elnökségről annyit 

kell tudni, hogy jelenlegi információk alapján 33 rendezvény lesz Gödöllőn, ezek több na-
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pos rendezvények, és adott esetben több százan fognak megjelenni ezen a rendezvényen, és 

annak függvénye, hogy milyen biztosítási feladatot kell nekünk végeznünk illetve milyen 

kockázati elemeket kell nekünk figyelembe venni, hogy kik vesznek részt. A jelenlegi gya-

korlat szerint, ha egy államelnök, miniszterelnök, köztársasági elnök megjelenik egy ilyen 

helyszínen, akkor az a legmagasabb védettségi fokozatba kell, hogy kerüljön, ezáltal re-

zsimszabályokat illetve intézkedéseket kell bevezetni nekünk. Terület zárásokat, forgalom 

eltereléseket kell végezni. Nem csak Gödöllőt fogja ez érinteni, hanem a környék minden 

egyes települését, főleg a 3-as út, 31-es, M3-as vonzáskörzetében szinte minden települést. 

Azt tervezzük, hogy miután összeállt a végleges program, folyamatosan fogjuk tájékoztatni 

a településeket médián illetve önkormányzatokon keresztül, akik érintettek lesznek ezek-

nek a rendezvényeknek a biztosításában. Pl. ha egy védett delegáció fog érkezni a 3-as 

úton, biztos vagyok benne, hogy az összes települést érinti, ahol keresztül megy. Ez a lako-

soknak kellemetlenségekkel fog járni, azért, mert bizonyos időszakokban nem biztos, hogy 

fognak tudni közlekedni akár járművel, akár gyalogosan, vagy adott esetben közintézmé-

nyeknek a megközelíthetősége változni fog. Mindent megteszünk annak érdekében, hogy a 

lehető legrészletesebb és leggyorsabban eljuttatott információkkal lássuk el őket, illetve 

Önökön keresztül a lakosságot, pontosan azért, hogy tisztában legyenek a rájuk váró kel-

lemetlenségekkel. Gödöllőről illetve a Rendőrkapitányságról néhány mondatot mondanék, 

alig vagyunk többen, mint kétszázan, természetesen ezzel a létszámmal nem fogjuk tudni 

biztosítani a soros Eu-s elnökséget, úgyhogy fogunk kapni megerősítő erőt, Budapestről, 

illetve a készenléti rendőrség állományából, akik célirányosan különböző feladatok végre-

hajtására fognak ide érkezni. De hogy mondjak jó hírt is, kapunk 70 főt, kimondottan csak 

a Gödöllői Rendőrkapitányság, akiket megerősítő erőként a térség közbiztonságának meg-

erősítésére használhatjuk fel, és ami jó lehet még ebben, hogy a fél év eltelte után ezt a 70 

főt nem szeretnénk visszaadni. Azt szeretnénk, hogy ebből a 70 főből minél több maradjon 

is itt nálunk. Ehhez viszont segítségre van szükség, az önök segítségére illetve a többi tele-

pülés segítségére, hiszen 27 település tartozik jelenleg a Gödöllői Rendőrkapitánysághoz, 

olyan segítségre, hogy próbáljuk meg őket röghöz kötni, itt tartani. Ha tudunk nekik bizto-

sítani adott esetben lakást, vagy szobát, ahol meg tudják alapozni a jövőjüket, akkor biztos 

vagyok benne, hogy itt fognak maradni. Ha már a felét itt tudnánk tartani, azt jelentené, 

hogy többek között a Kistarcsai Rendőr Örsnek a létszámát is meg tudjuk emelni, plusz 

körzeti megbízottakat tudnánk beállítani a településeken, jelenleg a 27 település figyelem-

be vételével 25 körzeti megbízottunk van, de ez nem azt jelenti, hogy minden egyes telepü-

lésen van, hanem van ahol több van és van olyan település, ahol egyáltalán nincs. Azt sze-

retném, ha minden településen minimum 1 lenne legalább, de azt szeretném, ha még több. 

Ha itt tudunk belőle tartani minél több kollégát, akkor ezzel tudjuk növelni a biztonság 

érzetét az embereknek, szeretném a Kistarcsai Rendőr Örsnek a létszámát is megnövelni, 

és hogy még egy jó hírt mondjak, polgármester úr már tud róla, szó volt róla, hogy Kerepe-

sen egy körzeti megbízotti státusz jöjjön létre, sajnálatos módon ez elég sokáig húzódott el. 

Nem egészen három hete léptem be ebbe a beosztásomba, és el tudom mondani, hogy sike-

rült elintézni, aláírásra került, hogy lesz körzeti megbízottjuk és státusszal együtt. Minden-

féle képen pozitívum. Azt szeretném, ha nagyon jól tudnánk együtt működni és a térség 

közbiztonságára koncentrálnánk és próbáljuk meg ezeket a kollégákat itt tartani a későbbi-

ekben. Köszönöm Önöknek, amit eddig kaptunk támogatás képen, akár a Gödöllői Kapi-

tányság, akár a Kistarcsai Rendőr Örs, maradjon meg ez a szokásuk, és az elkövetkezen-

dőkben is támogassanak, nem csak engem személy szerint, hanem a teljes rendőrkapitány-

ság állományát, nem kis feladat, ami előttünk áll, azt gondolom, hogy együttesen ezzel a 

csapattal, amiben én dolgozom, nagyon jó szakmai felkészültségű csapatról van szó, meg 

fogjuk tudni oldani a problémákat, amelyek menet közben keletkeznek. Polgármester úrral, 

ha mondhatom, személyesen is nagyon jó a kapcsolatom hosszú évek óta, nincs olyan do-

log, amit ne tudtunk volna megbeszélni, és én az elkövetkezendő időszakban is erre törek-

szem, nyitott az ajtóm, minden jó kezdeményezésre és ötletre fogékony vagyok, keresse-

nek mindenféle képen, úgymond ne csak engem zaklassanak, hanem az Imrét is nyugodtan 
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lehet, hiszen ő is felelőse ennek a térségnek a közbiztonságáért, konkrétan Kerepesnek is a 

biztonságáért mindent meg fogunk tenni annak érdekében, hogy érezzék, hogy önökért 

vagyunk, és nekem ez a legfontosabb, hogy ezt érezzék. Köszönöm szépen.               

 

Franka Pál Tibor polgármester: Az egy nagyon nagy dolog, hogy túl a személyes isme-

retségünkön, valóban másfél éve küzdök, legalább másfél éve írtam az első levelet a – még 

azt hiszem Ignácznak írtam – nem zárkózott el, csak valahogy ezen a szinten a dolog el-

tűnt, felszívódott ez a körzeti megbízotti kérés, és most a mai nappal van körzeti megbízot-

tunk, ezt külön köszönöm, igyekszünk megtenni mindent. Azt jelenti, hogy reggeltől a 

rendőr itt fog szolgálatot teljesíteni. Az embereknek lesz egy olyan érzése, hogy van itt 

valaki, nem majd egyszer ideér ha telefonálunk. Persze ha van egy vészhelyzet eldelegál-

ják, de az egy hónapban egyszer fordul elő, egyébként ez a mi rendőrünk, nekünk kell egy 

olyan kapcsolatot kiépítenünk és úgy élni egymással, egymás munkáját kiegészítve, hogy 

Kerepes népe minél jobban ezt érezze. Egyetlen dolgot hadd kérjek kapitány úr, az új kor-

mány mondott néhány olyan dolgot, ami abszolút nem ellenkezik az én felfogásommal, mit 

éreznek ebből, kapott már lehetőséget arra, hogy funkciójának megfelelően személyes esz-

közökkel szigorúan és tárgyilagosan tudjon fellépni, és ennek az anyagi vonzata valóban 

áll-e. Mennyi igaz abból – nem véletlenül kérdezem, mert Kerepes is olyan térség, ahol 

vannak közbiztonsági problémák, mennyire léphet fel a rendőr most, ebben az új rendszer-

ben határozottan, tárgyilagosan, törvényszerűen? Mi a jövője ennek? 

 

Bozsó Zoltán: Azt mondom, hogy nagyon határozott és nagyon egyértelmű elképzelések 

vannak mind a Minisztériumban, mind az országos főkapitányságon, illetve a vezetésbe. 

Részt vettem több olyan eligazításon, ahol teljesen egyértelműsítették velünk azt, hogy a 

leghatározottabban, a törvények betartásával kell, hogy dolgozzunk. Ennek megfelelően 

meg is kezdődtek különböző belső jogszabályok illetve intézkedések, törvény javaslatnak 

az előkészítése, ezt a napi sajtóból azt hiszem nagyon sokan tudják, hiszen várható, hogy 

lesz új büntetőeljárási törvény, új BTK. A szabálysértési törvényt már megváltoztatták, 

ennek hatására azt gondolom, hogy egy visszatartó ereje lehet annak, hogyha valaki ilyen 

jogsértéseket követ el. Annyit hadd mondjak el, a Kapitányság illetékességi területén száz 

ilyen jogsértést követtek el az elmúlt időszakban, és a bírói gyakorlat most már az, hogy 

aki kisebb súlyú lopást követ el, őrizetbe vesszük és visszük a bíróság elé. A bíróságok 

vagy pénzbüntetést, vagy pedig elzárást alkalmaznak. Többek között ez is egy új módszer, 

illetve végrehajtás. Az anyagi, technikai fejlesztésről annyit tudok elmondani, hogy – ha 

most eljönnének a Gödöllői Rendőrkapitányságra, be sem tudnának jönni, mert szét van 

bombázva, mert megindult egy felújítás, alakítjuk át az épületünket. Kívülről szerkezetileg 

nem tudunk mit csinálni, de belülről olyan helyiségeket, illetve olyan irodákat alakítunk ki, 

ami nekünk biztosítja azt, hogy a soros Eu-s elnökségnél tökéletesen tudjunk működni. 

Kamera képeket fogunk oda bevinni, olyan dolgokat fogunk látni, amit eddig nem láthat-

tunk, telepítünk különböző helyekre olyan informatikai eszközöket, ami segíti a mi mun-

kánkat, és ezeket nem fogják elvinni. Ezek nálunk fognak maradni, hiszen attól még, hogy 

befejeződik a fél éves soros Eu-s elnökség, attól még itt maradnak az emberek, itt marad-

nak a problémák, itt marad a feladat is, csak egy más jellegű feladatrendszer. Ebben már 

megindult egy nagyon jelentős mozgás, a mai napon volt kint főkapitány úr és a gazdasági 

vezető is, olyan tárgyalásokat sikerült folytatni és egyeztetni, aminek a hatására reménye-

ink szerint még várható technikai fejlesztés, ami érinteni fogja pl. a Kistarcsai Rendőr Ör-

söt is. Nem csak létszám jellegű fejlesztés van, hanem egy technikai, anyagi jellegű fejlesz-

tés. Azt gondolom, hogy nagyon jó az irány, ha mondhatom ezt. A legújabb információm, 

ha már a körzeti megbízottról beszéltünk, hogy a Kormány elhatározása az, hogy plusz 500 

körzeti megbízottat állítanak szolgálatba az országba. Ebből biztos, hogy fog jutni Gödöllő 

Kapitányság területére is, tehát nem véletlen, hogy amikor azt mondtam, hogy a 25 körzeti 

megbízottból szeretnék még többet. Biztos vagyok benne, hiszen Pest Megyében a 13 

Rendőrkapitányság van jelenleg, ebből egy, a Gödöllői a kiemelt kategóriába tartozik. Biz-
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tos vagyok benne, hogy preferálni fogják, nem csak azért mert a soros Eu-s elnökség itt 

lesz, hanem azért, mert itt laknak a legtöbben ezen a területen, és egy nagyon frekventált 

Pest Megyében a gödöllői. Nem véletlen, hogy kiemelt kategóriás Rendőrkapitánysággá 

minősítettek minket. Ezek mind majd plusz dolgokat fognak hozni. Azt mondtam a kollé-

gáknak, amikor bemutatkoztam, – nagyon sokan ismertek már, mert 18 évet itt szolgáltam 

Pest Megyében – hogy úgy érzem, én jól jártam Gödöllővel, de higgyék el, hogy ők is jól 

jártak velem. Azért merem megalapozni, mert azokat a dolgokat, ami a térségnek nagyon 

fontos, pontosan azért látom és tudom is, hiszen voltam korábban is rendőrkapitányi beosz-

tásban és tudom, hogy mi az, ami nagyon fontos és rendbe kell tenni egy település életé-

ben, úgyhogy ezért fogok dolgozni, illetve önökért fogok dolgozni.  

 

Kóbor Tamás képviselő: Üdvözlöm a dandár tábornok urat, és ha ilyen jó híreket hoz, 

akkor sűrűbben is jöhet hozzánk, mert a körzeti megbízotti státusz szerintem nagyon fon-

tos, mert kezdenek elszaporodni a kisebb betörések, és az állandó jelenlét már bűnmegelő-

zésben is nagyon jó, és a lakosságnak is megnyugtató, ha látja, hogy állandóan van egy 

rendőr a utakon. Annyit szeretnék még, hogy a polgárőrséggel karöltve hatékonyabbá tud-

nák tenni a működést.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: A másik dolog, amiről kapitány urat kérdeztem, hogy új 

idők kezdődtek, már érződik, Kerepesről is több ember került kisebb-nagyobb börtönbün-

tetésre, ami egy évvel ezelőtt még elképzelhetetlen lett volna egy-egy áruházi lopást, vere-

kedést követően. Ez a tendencia kell, hogy fokozódjon, és ebben, - örülök, hogy rendőrka-

pitány úr fiatal, akkurátus, idevaló, tudja, hogy miről van szó. A másik, hogy Imre bará-

tunk már régen csinálja ezt és jó az összhang, nekünk is van 18 polgárőrünk. A 18-ból 4-5 

nagyon rátermett, és ha van egy körzeti megbízottunk, aki állandóan a mienk, van polgár-

őrünk legalább 18, van Örsünk, ami mellettünk van Imrével az élén, van két közterület 

felügyelőnk, akik szintén jók, van egy fiatal kapitányunk, akkor most már ezt a törvény 

szerinti, tárgyilagos és határozott biztonsági szereplést kell erőltetnünk és képviselnünk. 

Nagyon szépen köszönöm, hogy eljött, van-e másnak kérdése? Ha nincs, aki egyetért Bo-

zsó Zoltán rendőr dandártábornok kinevezésével, kézfeltartással jelezze. 11 igen szavazat-

tal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a Bozsó Zoltán r. dandártábornok bemutatkozása 

tárgyában Kerepes Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete meghozta az aláb-

bi határozatát:  

 

 

239/2010.(XI.25.)Kt. határozat: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-

testülete egyetért Bozsó Zoltán r. dandártábornok ki-

nevezésével a Gödöllői Rendőrkapitányság vezető be-

osztásába. 

 

Határidő: 2010. november 27. 

Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 

 

15.30 órakor szünet elrendelve 15.45 óráig. 
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2. napirendi pont tárgya: Bölcsőde közbeszerzéséhez ügyvédi szerződés módosítása 

(írásban csatolva)  
 

A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Hajdu úr hallgatjuk Önt, a képviselők az anyagot meg-

kapták. 

 

Hajdu Zoltán: Köszönöm Polgármester úr, tisztelt képviselők, tisztelt vendégek. A böl-

csőde közbeszerzésnek már van előzménye, egy egyszerűsített eljárásrend szerinti eljárás-

ban lefolytatott közbeszerzés sikertelensége okán, eredménytelensége okán kerül most új-

raindításra a közbeszerzési eljárás. A szakértői egyeztetések alapján az volt a kérés, hogy 

az elmúlt, a múltkori kiíráshoz képest egyszerűbb, átláthatóbb illetőleg olyanfajta feltétel-

rendszer kerüljön kialakításra az egyebek változatlanul hagyása mellett, ami azt feltételezi, 

hogy nagyobb kedvvel indulnak majd vállalkozók, tekintettel arra, hogy elmúlt alkalommal 

is igen széles körből indulhattak volna, hiszen nyílt eljárásról beszélgetünk. Az eredmény-

telenül zárult, a képviselő-testület döntött annak lezárásáról, eredménytelenné nyilvánításá-

ról, ez a Közbeszerzési Értesítőben közzétételre került, ezáltal már akkor jelezte a tisztelt 

ajánlat kérő, hogy új közbeszerzési eljárást kíván indítani. Az elmúlt döntés alkalmával 

nyílt közbeszerzési eljárás mellett tették le a voksot, az előterjesztés mellékleteként egy 

ilyen ajánlattételi felhívás került összeállításra. Azt gondolom, hogy változatlanok azok a 

műszaki tartalmak és azok a pénzügyi feltételek, amik korábban voltak.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Köszönöm szépen, van-e valakinek kérdése? Arról van 

szó, hogy a bölcsőde határidő nagyon közeledik, az átadási határidő, és csak hárman… 

 

Hajdu Zoltán: Egy eszköz és két építési ajánlat érkezett. 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Egy eszközbeszerzéses meg is felelt volna. 

 

Hajdu Zoltán: De épület nélkül nincs eszköz. 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Igen, ezért újra ki kell írni, nagyon sürget az idő, szeret-

nénk nem elveszíteni ezt a lehetőséget, és minden féle képen előbb meg kell jelentetnünk. 

Aki egyetért ezzel, kérem kézfeltartással jelezze. 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tar-

tózkodás nélkül a Bölcsőde közbeszerzés kiírása tárgyában Kerepes Nagyközség Önkor-

mányzatának Képviselő-testülete meghozta az alábbi határozatát: 

 

 

241/2010.(XII.25.)Kt. határozata: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-

testülete elfogadja a Hajdu Ügyvédi Iroda (1016 Bu-

dapest, Gellérthegy u. 14. II. em. 2.) által a bölcsőde 

építésére és árubeszerzésére irányuló közbeszerzési 

eljárás ajánlati felhívás tartalmát.  

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-

testülete felkéri a polgármestert, hogy az ajánlati fel-

hívás közbeszerzési értesítőben történő megjelenteté-

séhez szükséges lépéseket az ügyvédi iroda közremű-

ködésével tegye meg. 
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Határidő: 2010. november 26. 

Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 

 

 

3. napirendi pont tárgya: A helyi környezet és természet védelméről, valamint a helyi 

hulladékkezelési közszolgáltatás rendjéről és közszolgáltatás díjának megállapításáról 

szóló rendelet-tervezet (írásban csatolva)  
 

A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Olvasták, ez nem lesz egy könnyű menet Kerepes életé-

ben ismerve az előzményeket, amelyet meg kaptak mindenben helytálló, csak? 

 

Bondorné Kisbenedek Éva: Ezt kellene elfogadni, csak kétféle módosítást szeretnék esz-

közölni benne. Az egyik maga az elnevezése, tehát a helyi környezet és természet védel-

méről, ezt ki kellene venni, azt az utasítást kaptam, hogy csak a közszolgáltatás rendjéről 

és díjáról hozzak rendeletet, tegnap született egy másfajta döntés, én ezt reggel tudtam 

meg, végül is abban maradtunk, hogy ezt így nem érdemes, most maradjon ez a rendelet, 

és a következő testületi ülésre a helyi természet védelméről alkotunk egy újabb rendeletet. 

Emiatt módosulna a címe, illetve az utca, a szállítási rend mellékletként szerepelne majd a 

rendeletben, a szállítási rendet a képviselő-testülettel egyeztetve kell majd a szolgáltatónak 

megállapítani, erre vonatkozóan javaslattal még nem élt a szolgáltató, egyébként is min-

denféle változtatási lehetőség miatt célszerű, hogy függelékként tesszük a rendelet mellé, 

ezt is egyeztettem még reggel a jegyző úrral, mert ha függelékként szerepel, az nem igé-

nyel testületi döntést, tehát, ha az egyik utcában keddről csütörtökre akarják tenni, célsze-

rű, gazdaságosabb, bármi miatt, akkor azt egyezteti a képviselő-testülettel a szolgáltató, 

viszont nem kell hozzá rendeletet módosítani.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Ez a rendelet-tervezet, amiről beszélt, azt most… 

 

Bondorné Kisbenedek Éva: Most másolják, annyit még elmondanék, hogy a gödöllői 

rendelet mintájára készült, az IMR rendeletnek megfelelően szerkezeti változásokat eszkö-

zöltünk benne, illetve a szolgáltató által adott szerződés-tervezetre építettük rá, hogy a zöld 

hulladékot évente egyszer szállítja el, a gödöllői rendeletben rendszeres szállításról van 

szó.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: A Zöld Híd Kft, amely a mi tulajdonunk is, százöt telepü-

lésnek a tulajdon cége, a rendszeres szállításon, begyűjtésen, elhelyezésen túl évente egy-

szer zöld lomtalanítást végez, ami idáig nem volt, ez egy óriási dolog, komposztálóba 

hordja majd, két és félmillió forintot jelent pluszba majd évente, egy lomtalanítással, ami 

eddig is volt, újabb két és félmillió forintot jelent évente, minden kerepesi ingatlan tulajdo-

nos évente egyszer egy köbméter szilárd hulladékot – wc kagylótól kezdve – mindent, amit 

máshol nem fogadnak, egy köbméter mennyiségben ingyen szállíthat be. A hulladék udva-

runk elkészültét követően, amely most van engedélyezés alatt, oda ingyen vihet minden 

kerepesi ingatlan tulajdonos autóabroncsot, akkumulátort, telepeket, és a hulladékszigetek 

működtetése, amely most már beindult. A hulladék szigeteket már ő működteti, de a hulla-

dékot még mi szállítjuk, elviszi a pet palackot, de ott hagyja az ágyat meg mindent, ha ő 

lesz a szolgáltató, akkor ő felel mindenért, ami ehhez tartozik. Ezek azok a dolgok, ame-

lyekkel bővül. Amit nagyon fontosnak tartok a hulladéklerakó társulásnak, mint társelnöke 

– van egy elnök és két társelnöke, miután Gödöllő város vitte végig a pályázatot, az elnöke 

Gémesi György, az egyik társelnök a balassagyarmati lerakó üzemnek a polgármestere, a 
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másik pedig Kerepesnek, mert itt van a lerakó. Így alkotjuk a vezetői hármast, és ennek 

értelmében nagyon fontosnak tartom, hogy a jövő évi költségvetésbe már bekerült az a 30 

millió forint, amelyet megkap Balassagyarmat, Gödöllő és Kerepes a Zöld Hídtól. Ez azt 

jelenti, hogy újabb 30 millió forint áll a jövő évben a házhoz, azon túl, hogy számítunk 

évente 25-28 milliós iparűzési adóbevételre a Zöld Hídtól. Ez elég komoly beruházása Ke-

repesnek ebben a pillanatban és minden szempont arra ösztönöz bennünket is, hogy a 105 

település mindegyike idehordja, itt helyezze el a hulladékot, mert a bevételek emelkedésé-

vel az iparűzési adó is emelkedik. Amikor ide kerültem, azt mondtam, hogy rossz döntés 

volt, megfelelő körültekintés nélküli volt. De ma már megvalósult, és miután aláírta Bók 

Károly a szerződést, ennek értelmében a település nem válhat ki, mert az Unió csak így 

adott támogatást, most már nekünk azt kell néznünk, hogy ebből mennyit lehet Kerepes 

javára fordítani. Eddig is ezt néztük, a szemétszállítás ingyenes volt, most már szemét díjat 

meg kell állapítani. Adót nem vet ki Kerepes, semmilyen új adót, de a szemét díj, ami egé-

szen más és nem adóról van szó, hanem díjról, azt viszont az ingatlan tulajdonosoknak kell 

a most megszavazásra kerülő határozat illetve rendelet értelmében fizetni annak az üzemel-

tetőnek, akit Zöld Hídnak hívnak, és ezért felel. Az ingatlan tulajdonosok közvetlenül a 

szolgáltatóval kerülnek kapcsolatba, számlás rendszerbe, és ez a szolgáltató, amit már fel-

soroltam, kedvezményekkel, évente és minden héten a kukát elszállításáról gondoskodik és 

a hulladék szigetek működtetésével felel, ezt végzi.  

 

Palotai László képviselő: Az előterjesztésben az a változat van támogatva, hogy a Zöld 

Híd Kft végzi a teljes szolgáltatást, a gyűjtést, szállítást, a lerakást és a kezelést. Azok a 

számítások, amelyek mind a múlt testületi ülésen, mind azóta felmerültek, hogy esetleg 

megosztva történjen ennek a feladatnak az ellátása, mert lehet, hogy esetleg a lakosoknak 

ez kedvezőbb lenne, akkor ez nem támogatott? Ha nem, akkor miért nem? 

 

Franka Pál Tibor polgármester: A Zöld Híd 105 településnek a hulladék begyűjtését, ke-

zelését, ártalmatlanítását végzi. A 105 település mindegyikében ugyanakkora minden díj, 

hiszen ha Gödről, Vácról szállít ide, a szállítás többe kerülne, nekünk kevesebbe, de ezt 

nem lehet követni, ezért mondtam, hogy együtt sír és nevet a 105 település, egységes és 

ettől a Zöld Híd sehol sem tud elállni. Azok a kedvezmények viszont abban a pillanatban 

nincsenek, amiket elmondtam és a 8 millió plusz ami évente ebben benne van – a zöld 

lomtalanítás, egy lomtalanítás, a szilárd hulladék, a hulladék udvar használata, és a hulla-

dék szigetek működtetése. Tehát a Zöld Híd, a társulás minden egyes tagja számára egy-

formán, mert ennek a 105 testületnek a tulajdona, nem tud különbséget tenni, nem is lehet. 

Ugyanakkor a szolgáltatás színvonala és az iparűzési adó bevétele minket arra ösztönöz, 

hogy ezt szorgalmazzuk, hogy ez a bevétel számunkra minél magasabb legyen.  

 

Kovács Antal képviselő: Nézem a térítési díjakat a plusz zsák esetében nagyon jelentős az 

emelés, ha eddig vásároltam egy plusz zsákot, 240.- Ft volt Áfa-val, most majdnem 500.-

Ft. Ezen lehet-e esetleg módosítani, mert ez 100%-os áremelés a zsákokra.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Én a XVI. kerületben lakom, ott most 2.800.-Ft amit fi-

zetnünk kell, vagyunk négyen és egy kukánk van. Azt gondolom, az emberek egy kukát 

fognak használni, ha vesz zsákot, akkor ennyivel többe kerül. Kezdhetünk tárgyalásokat a 

Zöld Híd Régió Kft-vel, semmi akadálya, de nem tudom azt elképzelni, hogy mint 105 

településnek a Kft-je, tulajdona, nem adhat olcsóbban zsákot, ez az együtt sírunk, együtt 

nevetünk lényege. A másik, hogy nekünk nagyon fontos, mert csak így tudunk kommuná-

lis adóhoz jutni, komoly szolgáltatást végezni úgy, hogy innen már minden a Zöld Hídnak 

a felelőssége. Rengeteg telefon érkezett, amikor a hulladék szigeteket meglátták az embe-

rek, hogy milyen jó. Most rengeteg telefon érkezik, hogy szemét dombot csináltunk Kere-

pes településből, ott van minden, és állítsak valakit 24 órában, aki elhordja, vagy vigyük 

onnan a hulladék szigetet. Csak azt tudom, hogy egy kézbe lehet szolgáltatni úgy, hogy a 
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számonkérés a Zöld Hídba valósul meg, hiszen ha a Zöld Híd használja és kezeli a hulla-

dék szigetet, de mi szállítunk és mellette van az ágy, azt nekem plusz pénzért el kell szállít-

tatnom, nem lehet jól kijönni belőle. A másik, hogy ennek a kulturáltsági foka…. Kezdés-

nek azt javaslom, hogy a Zöld Híd – ez nem örökös, egy év múlva mondhatunk bármit – de 

most úgy érzem, hogy beinduljon egyáltalán, és minél kevesebb problémával járjon. Hadd 

említsem meg, hogy a pénzügyek, ha rajtunk keresztül menne a beszedés, óriási problémát 

okozna, hiszen jelen pillanatban is 138 millió forint a kintlévőségünk, több mint az éves 

adóbevételünk fele. Ebből csak a kommunális adó, nincs szó szemétdíjról – Kerepesen 

nincsen szemétdíj, a kerepesiek el vannak kényeztetve – a kommunális adóból 17-18 millió 

forint, amit nem is fizetnek be. Mi ebből rápótlással fedeztük eddig a szemét szállítást. A 

legtöbb a gépjármű adó 52 millió forint. Tehát óriási a kintlévőségünk. Én 2006-ban kerül-

tem ide a Kerepesiek jóvoltából, 45 millió forint volt a kintlévőség. Négy és fél év alatt 

138 millió lett. Küldjük a leveleket, ellenőrzéseket végzünk, de nem fizetnek az emberek. 

El lehet képzelni, hogy január 1. napjától bevezetjük, mert nincs más megoldás, be kell 

vezetni, mennyivel fog csökkenni a befizetők aránya? A szemétdíjat sem fogják fizetni, 

gondoljanak a Gyár utcára, ahol nem fizettek és nem is karnak fizetni, de egyre több nem 

Gyár utcai lakos sem fog fizetni, és nekünk kellene ezeket beszedni, nem tudjuk, óriási 

konfliktus forrás. Ugyanakkor ott van a szolgáltató, aki közvetlen szerződik, közvetlen 

kapcsolatban van az ingatlan tulajdonossal, az ő dolga, hogy végrehajtsa. Természetesen a 

sor végén mi állunk, mert adók módjára a végén nekünk kell behajtani, azok esetében, aki 

nem tud fizetni, vagy nem akar. Kezdődik megint előröl minden, a kintlévőség emelkedni 

fog tovább, mert adó módjára sem tudom tőle behajtani. Ez most egy olyan tevékenység, 

az országnak ebben a gazdasági helyzetében, hogy a leg professzionálisabb és a leg humá-

nusabb az, hogyha ezt az ingatlan tulajdonos és az üzemeltető közvetlen egymással intézi 

szerződés formájában. Kérdés? 

 

Palotai László képviselő: Hajlok afelé, amit elmondtam a múltkori testületi ülésen is, hogy 

megbontva kellene a szolgáltatást elvégeztetni, a Zöld Híd Régió Kft. végezné a lerakást és 

a kezelést, és egy másik szolgáltató végezné a gyűjtést és a szállítást. Természetesen ebben 

benne van, hogy várhatóan az önkormányzatnak kellene a díjakat beszedni, de számítások 

szerint – és úgy tudom, polgármester úrhoz is eljutottak ezek a számítások – egy családra 

jutó költség 4-5 ezer forint spórolást jelentene egy évben.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Ez így nem igaz, mert elküldtem ezen számításokat, és 

ma kaptam rá választ, melyben közlik, hogy teljességgel lehetetlen. Idézem: kérésének 

megfelelően kollégáim megvizsgálták az Önhöz küldött számítást, melyről az alábbi össze-

foglaló véleményt adjuk. A számítás módja nem a szakmában elfogadott sztenderek szerint 

készült. Az üzemanyag felhasználás számított értéke megközelítőleg duplája a reálisnak. A 

számítás alapján Kerepesen naponta 200 km megtételével lehetne megszervezni a szolgál-

tatást, ami nem reális. A célgépek átlagos fogyasztása 50 liter/100 km. A másik dolog, a 

karbantartás költsége, főleg egy régebbi gép esetében alul tervezett, reális értéke 2,5-3 mil-

lió forint/év. Az alkalmazott számítás 1 millió forintot rögzít. Kétévente a teljes gumizás is 

szükséges, mely egy ilyen célgép esetén 600-800 ezer forint/2 év. A tervezetből nem derül 

ki, hogy milyen módon kapják a polgárok a számlát. A korrekt számlázás, adatbázis keze-

lés és kintlévőség kezelés, ügyfélszolgálat költsége magasabb a tervezettől, kb. 3,5 millió 

forint a reális, bérek, írószerek, telefon, posta stb. A személyzet, gépkocsivezetők, rakodók 

tervezett bére az iparági alatt van, nem találjuk a rendszeres munkaruházat, védőruházat, 

védőitalok, üzemorvosi ellátás, étkezési hozzájárulás költségeit. Ezek vagy kötelezőek 

vagy minimálisan elvárhatóak az ilyen munkát végzők körében. Nincs figyelembe véve a 

10%-os minimális kintlévőség fedezetének kalkulációja. Kintlévőség, amiről az imént be-

széltem. Nincsenek banki finanszírozási költségek kalkulálva a rendszerben. Nem találjuk 

a ráosztott üzemi általános költséget. Összefoglalva elmondhatjuk, hogy a feladat bizton-

ságos ellátásának költsége vállalkozási nyereség nélkül, csökkentett üzemanyag költséggel 
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lényegesen magasabb, 4-6 millió forint, mint a számítás első oldalán rögzített költség. 

Ezeket tudom elmondani, a mai napon kaptam, szívesen lemásolom és odaadom minden-

kinek. Ami fontos, hogy az idő előre haladtával január 1-el működnünk kell. Azért is kell, 

mert az akkori szerződéseket 2004-ben írták alá, Bók Károly, a szerződés értelmében hiába 

nem szállítunk be, fizetnünk kell. Jelen pillanatban is már be kellene szállítanunk, és nem 

szállítunk be, ugyanúgy kiszámlázzák, mert ilyen szerződés jött létre. Ez egy olyan társu-

lás, amelyből nem lóghat ki senki, 105 település érintett. Tehát, ha egy település nem viszi 

be a szemetét, mert ezen vacillál, akkor is kiszámlázzák és ki kell fizetni, mert bírósági 

úton behajtják. Tovább, amelyik település ebből ki óhajtana szállni, de miért tenné, akkor 

az 300 millió forintig perelhető a társulás által. Ez egyszer aláíródott. Azt tessenek elkép-

zelni, most már mindegy, hogy a múltról hiába beszélünk, nem tudjuk megváltoztatni, 

2002-ben nagyon kevesen voltak tisztában azzal – Kerepesen se – hogy amikor az Unió 

pénzt ad, azt 7-szer veri el rajtunk. Amikor ezt a szerződést aláírták, sokan azt hitték, és a 

mai napig sokan azt hiszik, hogy az Unió adja a pénzt. Az Unió úgy adja a pénzt, hogy 

visszakéri háromszor. Amortizációs költségek és egyebek, tehát az a hat milliárd, amibe ez 

belekerül, azt vissza kell szedni, mert 10 év alatt be fog telni, be kell zárni, és 10 év alatt 

akkora összeget kell a mi díjainkból, hogy ezt rekultiválják, eltüntessék, és egy újabbat 

tudjanak nyitni. Ezek szerint megfizettetik, csak senki nem ment utána, senki nem értett 

hozzá, és a mai napig sokan nem értenek hozzá, azt hiszik, hogy egy nagyon jó dolog. Nem 

olcsó, de mondom én Pesten lakom, ott még többe kerül és nincs ilyen, hogy szilárd hulla-

dékot vihetek egy köbmétert, zöld lombtalanítás van ott is. Hasonló a szolgáltatás színvo-

nala, 500 forinttal több nálunk egy hónapban, mint amennyi lesz Kerepesen. Ennyit tudok 

elmondani, ennél többet nem.  

 

Kóbor Tamás képviselő: Én végül is mindennel egyetértek, ugyanúgy, ahogy Kovács An-

talhoz csatlakoznék, hogy a zsákot sokallom én is és felveti azt a lehetőséget, hogy akinek 

többlet szemete lesz, nem fogja megvenni, hanem szét fogja szórni, vagy kiviszi valahová. 

El kellene gondolkozni, hogy közel 500.-Ft-ot kérünk egy zsákért, nem tudom, hogy mi-

lyen minőségű, jó nem mi kérünk, hanem a Zöld Híd kér.  

 

Vass Lajos: Háromszorosára nőtt a lerakási díj Tamás, számold ki. 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Szót kell kérni Lajos! A másik dolog, a lerakással kap-

csolatban, a lerakási díj azért növekedett meg, mert szelektíven válogatják szét és legyünk 

őszinték, utánunk is lesz élet, de az életünket követően is lesz élet, és akkor gondoskodni 

kell, hogy a szemét ne öntse el az országot meg a jövőnket sem. Egyszerűen nincs más 

megoldás, ha a világgazdaság engedi és legyártja a sok műanyagot, akkor azt válogatni 

kell, nincs más megoldás, előre kell menekülnünk.  

 

Dr. Vaszil László képviselő: Csak ennyit szerettem volna én is hozzátenni, hogy ez egy 

minőségi ugrás, ez nem egy szemét lerakó, hanem egy ártalmatlanító. Ezt 20 évig használ-

ják, és utána rekultivált terület lesz, nem egy szemétkupacot hagy maga után, hanem ártal-

matlanítják, kiválogatják, amit lehet újra felhasználják, más minőség, mint az, hogy ásunk 

egy gödröt, odahordjuk a szemetet. Lehet, hogy drágább a zsák, 200.-Ft-al, de a minőség is 

más, amit ez a szolgáltatás végez.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Szeretném közölni mindenkivel, hogy minden témában 

bizottságok összeülnek, tárgyalnak, a másik, hogy képviselő-testületi üléseken képviselőn-

ként a kétszeri hozzászólásba mindenki foglalja bele, ne kelljen harmadszor, negyedszer, 

ötödször ugyanarról beszélni.  

 

Palotai László képviselő: Nem vitatom a lerakást és a kezelést ott kell megoldani, hiszen 

ez azért épült és ennek tagjai vagyunk. Viszont a gyűjtés és a szállítás jelentősen olcsóbb 
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tud lenni abban az esetben, ha egy vállalkozóval végeztetnék el, legalábbis az előzetes 

számítások ezt mutatják, azt nem láttam, hogy mi lett elküldve véleményezésre szakembe-

reknek, egy tény és való, el lehet küldeni ajánlatkérést több cégnek, és tág határok között 

fog szórni ez az ajánlat, én továbbra is fenntartom azt, hogy valószínűleg a lakosság szem-

pontjából anyagilag az lenne jó, hogyha a gyűjtést és a szállítást egy külső vállalkozóra 

bíznánk, és szerintem a gyűjtésnek és szállításnak a színvonala nem lenne rosszabb a jelen-

leginél, nem lenne rosszabb, mint amit a Zöld Híd Régió Kft. végez. 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Köszönöm, másnak?  

 

Kovács Antal képviselő: Nem tudom, hogy bele lehetne-e foglalni olyat, hogy – pl. a Me-

ző utcában összedőlt egy ház, nagy mennyiségű hulladék keletkezett, vis major féle módon 

ilyenkor az egy köbmétert meghaladó mennyiséget is elvigyék, mert nem fog tudni vele 

mit kezdeni és amikor bajban van, még plusz költséget jelentene, ha el akarná vitetni azt a 

mennyiségű keletkezett hulladékot.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: A hulladék udvarunk építési engedélyezési eljárások 

folytán késik, már el kellett volna készülni, és ebbe a hulladék udvarba, amely a Patkó 

csárda fölött, ahogy megyünk kifelé az ipari területünkre, ott lesz, meg van a helye már és 

épül, oda ez vihető lesz, és ingyen lesz vihető. 

 

Vass Lajos: Nekem lenne egy kérdésem, ha úgy dönt a testület, hogy a Zöld Híd Régióval 

fogja elvitetni a szemetet, azoknak az embereknek a munkahelye, akik eddig a szemét szál-

lításban dolgoznak, azok meg fognak szűnni. Január 1. napjával annak a három embernek 

akit kiképeztünk, illetve elvégeztettük ezeket az iskolákat, ezeknek megszűnik a munkahe-

lye. Esetleg felkérni a Zöld Híd Régiót, hogy ezeknek az embereknek van helyismeretük, 

legalább ennek a három embernek maradjon meg a munkahelye, biztos, hogy nagy segít-

ségre van a cégnek. 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Már tárgyaltam a Zöld Híddal, a Zöld Híd ma már olyan 

engedélyekkel, mint Sebály Zoltán barátom rendelkezik, fel van véve, de hogyha arról van 

szó, akkor természetesen úgy szerződtem le a Zöld Híddal, hogy Kerepes munkaerő fog-

lalkoztatásban előnyt élvez. Sőt Kerepes fogja adni a Zöld Híd Felügyelő Bizottsági elnöki 

tisztjét, csak tavasszal lesz a rotáció és azért várunk. Azért helyzetbe hoztam én Kerepest, 

minket nem lehet megkerülni, ebben az értelemben tehát akár sofőr elhelyezése, akár az 

embereink elhelyezése megoldott. Ezt vállalom, hiszen ez természetesen ekkora falatot 

három emberre ennyi bérért nem szabad bevállalni. Ennél többet keresnek a Zöld Hídnál, 

sokkal többet ugyanezért a munkáért. Ha egy év múlva azt mondjuk, hogy megmarad a 

Kft-nk – mert óriási problémák vannak a Kft-nkel, a Kft-nk jelen pillanatban 12 millió 

forintos APEH-tartozással rendelkezik, ami óriási problémát jelent és a Kft-t meg akarjuk 

tartani, de rezeg a léc, ki kell találni mindazt, hogy milyen munkákat tudunk úgy szervezni 

és találni, hogy a Kft életképes legyen. Mert ha találnánk munkát, a Kft. itt hagyna minket 

és önállóan csinálná, de tessenek tudomásul venni, hogy mennyi pénzbe fog nekünk kerül-

ni ez a tevékenység, mert ha annyit keresnek rajta, ő csinálná vállalkozásba, és nem állna 

be hozzám dolgozni. De azt a költséget, amibe most kerül, csökkenteni kell, ezt kell megta-

lálnunk. Egy ilyen helyzetben, hogy végezzünk el egy szolgáltatást most újonnan, olyan 

szinten, amit én elvárok a Zöld Hídtól, hiszen már csinálja és más a szervezettsége, a hoz-

záállása, gépparkja, számítógépei, telephelye. Az én Kft-mnél a mobiltelefontól a fűtésig, a 

helyet, villanyt mindent az önkormányzat fizet, ezek nem voltak benne ezekben a számítá-

sokban. Semmi sem zárja ki azt, hogy egy év múlva szeretnénk ezt csinálni, a Kft-nk meg-

erősödött, mert pl. szerzünk olyan építési munkákat, amellyel két lábon áll, jöhet a szemét-

szállítás is, de azt is tessenek tudomásul venni, hogy a szemétszállítás, a szemétügy kötele-

zően ellátandó közfeladat. Ami azt is jelenti egyben, hogy nem lehet nyereséget termelni 
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rajta ezeknek a tükrében. Ha nincs több kérdés, akkor azt kérem, hogy akik a rendelet be-

vezetésével illetve elfogadásával egyetértenek, azok kézfeltartással jelezzék. 9 igen szava-

zattal, ellenszavazat nélkül 2 tartózkodás mellett Kerepes Nagyközség Önkormányzat kép-

viselő-testülete a település szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról és 

annak kötelező igénybevételéről szóló rendelet megalkotása tárgyában az alábbi rendeletet 

alkotja: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

21/2010.(XI.26.) önkormányzati rendelete 

a települési szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról és annak köte-

lező igénybevételéről 

 

A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Tisztelettel felkérem Kovács Antal képviselő urat és Pa-

lotai László képviselő urat – megbeszélem Gyenese Szilárd úrral – hogy zsák ügyben tár-

gyaljanak. Minden további nélkül, én megadom a kapcsolatot, felhívom őt, kimentek hoz-

zá, nézzetek meg mindent, legyünk teljesen tisztában, hogy mit kell csinálnunk, mert Ke-

repes életében nagy felzúdulást fog okozni, hogy lesz szemét díj. Mindenhol van szemét 

díj, Kerepesen nincs. Ennek a levezénylése, politikai súlya is ebben a helyzetben, amely-

ben az ország van, azt gondolom, nagyobb lesz, mint egyébként lenne. Ebben is kérem a 

segítést, megértést, támogatást, és ha tudunk alkudni, alkudjunk, semmi akadálya nincs, 

csak január 1-től működnünk kell.  

 

Kóbor Tamás képviselő: Szívesen csatlakozok az urakhoz, és akkor megvagyunk hárman.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: December 16-a csütörtök, addigra ezekben az ügyekben 

elmozdulást, ha tudtok menni én is elmegyek veletek, én is ki szoktam menni a tanácsko-

zásokra, de nézzük meg együtt, hátha tudunk valamit faragni, ők is rugalmasak, hiszen a 

saját cégünk, 105 település tulajdona. Neki sem mindegy, hogy milyen kapcsolata van, 

hogy mit mond, mert az is ellenőrizhető. Menjünk tovább.   

 

4. napirendi pont tárgya: Kerepes Nagyközség Önkormányzatának és Szerveinek 

Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása (írásban csatolva)  
 

A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Olvasták, ez egy formaság, sok mindent hozzátenni nem 

lehet, korrigálásra került a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság feladatai, feladatok kerültek 

átcsoportosításra stb. Ha nincs hozzá semmi, akkor kérem, hogy aki egyetért, kézfeltartás-

sal jelezze. 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség 

Önkormányzat képviselő-testülete a Kerepes Nagyközség Önkormányzatának és Szervei-

nek Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása tárgyában az alábbi rendeletet 

alkotja: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

22/2010.(XI.26.) önkormányzati rendelete 

Az Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

15/2007.(V.15.) rendelet módosításáról 

 

A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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Palotai László képviselő: Egy kérésem lenne, hogy minden képviselő megkaphassa min-

den bizottsági ülésre a meghívót, e-mailben.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Ez nem így szokott történni? 

 

Kovács Antal képviselő: Van, amikor megkapjuk.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Jegyzőkönyvezzük, hogy ezentúl minden bizottsági ülés-

ről minden képviselő-testületi tag kapjon e-mailben értesítést. Tárgyaltunk a jegyzővel és 

abban maradtunk, hogy pendrive-ot akarunk mindenkinek venni, a tisztelt képviselő bejön, 

rávesszük az anyagot és meglesz mindenkinek.  

 

Palotai László képviselő: Egyszerűen költséghatékonyság miatt, hogy a pendrive-ért se 

kelljen jönni, hozzám pl. mindig eljön, vissza is igazolom, elég jól meghatározható, hogy 

kik azok a képviselők, akik nem végzik el minden esetben. Ha kell, ebben segítséget is 

felajánlok.  

 

5. napirendi pont tárgya: Kerepes Nagyközség Önkormányzata képviselő-

testületének önkormányzati rendelet-tervezete a teherforgalom szabályzásáról (írás-

ban csatolva)  
 

A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Ez már többször is volt témánk, most agilisnek tartom és 

jónak, a bizottság munkáját, késő estig itt voltam én is velük, elnök asszony mondja el, mi 

volt. 

 

Mácsai-Krizsán Marianna képviselő: Az volt a koncepciónk ebben az ügyben közösen a 

műszaki osztály vezetőjével, hogy az egész települést lekorlátozzuk a 7,5 t össztömegű 

járműveknek a behajtásának a korlátozására. Mégpedig úgy, hogy az összes behajtó út, 

amely Kerepesről megközelíthető, 7,5t össztömeg. Ez azt jelenti, hogy Kerepes területén 

senki nem hajthat 7,5 tonnán felül, max. engedéllyel, vagy büntetés mellett. Ez volt az 

egyik és ezen kívül – a mellékletben ez látszódik is – vannak egyes útszakaszaink illetve 

útjaink, amelyeket lekorlátoztunk 3,5 tonna súlyterhelésre, ez is látható, és aki ismeri Ke-

repest, annak logikus, hogy miért pont ezeket az utakat. Ha ezzel kapcsolatban bármiféle 

kérdés arra szívesen válaszolok.  

 

Vass Lajos: Az engedély kiadása, azzal történt már valami? 

 

Mácsai-Krizsán Marianna képviselő: Igen, ez a rendeletbe szintén benne van melléklet-

ként. Az eljárásról, az eljárási díjról, az engedélyekről minden le lett szabályozva a rende-

letben.  

 

Vass Lajos: Tehát ha holnap jön valaki és behajtási engedélyt szeretne kérni, akkor ki tud-

ja adni az önkormányzat?  

 

Mácsai-Krizsán Marianna képviselő: Még nem, mert még nincs érvényben a rendelet.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Amennyiben elfogadjuk, a rendelet értelmében tudunk 

csak bármilyen díjat szedni, viszont akkor fogjuk szedni a díjakat és a büntetéseket is ter-

mészetesen. Volt olyan, hogy a szokásos polgármesteri bejáráson, amely mindennapos, a 

Kiss József utcában, a Szilas utcából megcsináltunk 500 m-t, oda állt be egy pótkocsis ka-

mion papíráruval. Azon a kicsi, keskeny úton bement, szétnyomott mindent, nem bírt ki-
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fordulni. Az az elképzelés, hogy 3,5 tonnáig beengedünk és minden mást büntetünk, 

ugyanis Kistarcsa megcsinálta azt, hogy ránk küldte mindet, letiltotta a Homok dűlőig, 

odáig mindent kitiltott és a Homok dűlőt szétverték, jöttek a nagy autókés mentek vissza a 

bányába hátul tőlünk. Ez már így tovább nem mehet. A másik nagy baj az, és ezt kell meg-

nézni, milyen táblát tudnánk kitenni, mert alumíniumból nem lesz jó, mert ellopják. Már 

sok helyen nincs tábla, csak a tartójuk maradt.  

 

Kovács Antal képviselő: A Rét utcában lakom és amióta megépült a lámpás csomópont, 

sokan menekülő útvonalnak tekintik a Rét-köz, Rét utca, Ilka utca, Alföldi, Bartók Béla 

utcákat. Azt szeretném kérni – mert nem tartják be a megengedett sebességet – hogy egy 

sebesség korlátozó táblát ha lehetne kitenni, és egy fekvő rendőrt is kellene letenni. Nem 

olyan nagy költségek, műanyagból meg lehet vásárolni ezeket, egyszer-kétszer átmenne 

rajta kocsival, meggondolná, hogy még egyszer nagy sebesség mellett átmenjen rajta.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Egyszer már beszélgettünk erről és akkor is az volt a vé-

lemény, hogy kell, és akkor a következő ülésre elő lehetne készíteni. Nem csak nyugaton, 

hanem Magyarországon is egyre több helyen lehet látni azt, hogy az út szélességébe egy 

kút gyűrű áll, kb. 70 cm-es átmérőjű, 70 cm magas gyűrű van betéve. Nincs teljesen betéve 

az útba, de jó fele belóg, arra rá van téve egy piros nyíl, és ha a vezető ki akarja kerülni, le 

kell, hogy lassítson. Nyáron virággal is beültetik. A fekvő rendőrtől jobb, mert télen a ha-

vat letolják és a fekvő rendőr széttörheti a toló lapot. De ha ilyet kidolgoznánk, költségek-

kel együtt, és ahol kérik, az utca lakossága is beszállna ebbe, mert első sorban nekik kelle-

metlen és probléma, hogy előtte száguldoznak, és akkor 70-80 méterenként az út egyik 

illetve másik oldalán lehetne letenni ezeket. Jól beváltak jónéhány helyen, mert ha nem 

figyel, összetöri az autóját. Ami ebben nagyon meggyőző, hogy Szilasligeten most volt a 

múlt héten egyik hajnalban, hogy 120-al ment a Béke úton egy autós, és a kanyarban kivit-

te a beton korlátjainkat. Akkor maradhatunk abban elnök asszony, hogy egy csapattal ezt 

lekezdeni, megnézni, hogy hova lehetne tenni ezeket. Utcákban elosztani. Ehhez kellene 

egy átfogó bizottsági munka.  

 

Kóbor Tamás képviselő: A fekvő rendőrrel szemben inkább ezt a megoldást javasolnám 

én is, mert kulturáltabb is szebb is, a járműnek sem olyan káros, és a hókotrást is egysze-

rűbb megoldani olyan helyen, ahol a lassító van.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Sárga, vagy olyan fehér színre festeni, amitől érzékelhe-

tő. Ezért kellene a költség első sorban, hogy utána lehessen tervezni, mennyi 50 db-nál, 

100-nál.  

 

Vass Lajos: Durván 15.000.-Ft egy ilyen gyűrűnek darabja, kb 1 méteres, de van 50 cm-es 

is.  

 

Palotai László képviselő: 2 évvel ezelőtt történt meg Kerepesen az útjelző táblák felméré-

se és térképen ábrázolása. Az akkor ezt készítő Tandem Mérnöki Kft. javaslatot is tett az 

ilyen forgalom lassító elrendezésekre, átküldöm ezt az anyagot. Még egy kérésem lenne, 

hogy ha útjelző táblákat teszünk le, valószínűleg ezt a Kft. végzi, jó lenne, ha ezt a térképre 

fel is vinnénk, aktualizálva azt. Ebben segítséget szintén felajánlok.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Akkor a következő bizottsági ülésre ezeket tárgyalják 

meg, mert nagyon fontos dolgok, lépnünk kell benne. Eddig az volt a baj, hogy nincs út, 

most van út, de száguldoznak rajta. Minél előbb lépjünk és a lakosság aktív segítségére is 

számítunk, hiszen az ő érdeke is. Aki egyetért a tehergépjármű forgalomra vonatkozó hatá-

rozatunkkal, kézfeltartással jelezze. 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete a Kerepes Nagyközség Önkor-
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mányzata Képviselő-testületének önkormányzati rendelet-tervezete a teherforgalom sza-

bályzásáról tárgyában az alábbi határozatot hozta: 

      

 

262/2010.(XI.25.)Kt. határozata: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-

testülete szabályozni kívánja a település közigazgatási 

területét érintő tehergépjármű közlekedést. A rende-

let-tervezet szabályozási elveivel egyetért, ezért felké-

ri a Képviselő-testület tagjait, hogy a következő testü-

leti ülésre a védendő utcaszakaszokra és településré-

szekre tegyenek javaslatot. 

 

Határidő: 2010. december 16. 

Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 

 

6. napirendi pont tárgya: Kerepes, József Attila utca – Béke utca – Sólyom utca - vas-

úti terület – Településközpont által határolt terület (011 hrsz) szabályozási terve 

(írásban csatolva)  
 

A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Arról van szó, hogy az erdészet nem bír magával, hogy 

az erdő nem erdő, bagatell dolgok ezek, viszont időt és energiát emészt fel. Kérdés? Ha 

nincs, kérem, hogy aki egyetért a Helyi Építési Szabályzatról szóló 19/2007.(VII.12.) ren-

delet módosításáról rendelet tervezettel, kérem kézfeltartással jelezze. 11 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-

testülete a Kerepes, József Attila utca – Béke utca – Sólyom utca – vasúti terület – Telepü-

lésközpont által határolt terület (011 hrsz) szabályozási terve tárgyában az alábbi rendeletet 

alkotja: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

23/2010.(XI.26.) önkormányzati rendelete 

Kerepes Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról szóló 19/2007.(VII.12.) rendelet 

módosításáról 

 

A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

7. napirendi pont tárgya: A kerepesi 6214/1 és 6214/2 hrsz-ú ingatlanok belterületbe 

vonása (írásban csatolva)  
 

A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Az anyagot megkapták, a térképen látszik, hogy nagyjá-

ból hol van ez a két terület. Arról van szó, hogy sokan bombáznak minket a régi zárt kerti 

helyek miatt, mert az akkor sokkal olcsóbb volt, és csomó engedély nélküli ház épült fel. 

Ennek a területnek a belterületbe vonását sem tudom, hogy csinálta az előző testület, mi 

2006. óta nagyon szigorúan dolgozunk ezen, és minimum 4 teleknek kell összeállnia ah-

hoz, hogy belterületbe vonásról tárgyaljunk. Itt azért van kettő, mert nagy telkekről van szó 
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és így megállja a helyét. Van-e ezzel kapcsolatban kérdése valakinek?  Ha nincs, akkor 

kérem, hogy aki támogatja a 6214/1 és 6214/2 hrsz-ú ingatlanok belterületbe vonását, ké-

rem kézfeltartással jelezze. 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kere-

pes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete a kerepesi 6214/1 és 6214/2 hrsz-ú 

ingatlanok belterületbe vonása tárgyában az alábbi határozatot hozta: 

 

242/2010.(XI.25.)Kt. határozata: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-

testülete a kerepesi 6214/1 és 6214/2 hrsz-ú zártkerti 

ingatlanok – belterületbe csatolását támogatja és hoz-

zájárul az ingatlanok Földhivatal által vezetett ingat-

lan – nyilvántartáson történő átvezetéséhez. Tekintet-

tel azonban a 6214/2 hrsz-ú telken meglévő épület 

rendeltetésére, szükséges az épületre vonatkozó épí-

téshatósági eljárás lefolytatása. 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-

testülete felkéri a polgármestert a földhivatali eljárá-

sokhoz szüksége dokumentumok előkészítésére. 

 

Határidő: 2010. november 30. 

Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 

 

8. napirendi pont tárgya: Panoráma Építőközösség javaslata utcák és közterületek 

elnevezésére (írásban csatolva)  
 

A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 

 

Franka Pál Tibor polgármester: A bizottság tárgyalta, elnök asszonynak átadom a szót. 

 

Mácsai-Krizsán Marianna képviselő: A Panoráma Építőközösség beadott egy javasolt 

utca névsort, ebben a bizottság két változtatást javasolt: a Margit-szegfű utca csak Margit 

utca legyen, Hóvirág utcánk már van, Viola utcanév került megszavazásra, a többit elfo-

gadtuk.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Joggal merül fel a kérdés bárkiben, miért nem a jelenlegi 

határainkon túl élő testvéreink, történelmi személyiségek, számunkra is hiteles és híres 

települések nevét választották, Eszéktől Gyulafehérvárig, vagy miért nem történelmi nagy-

jaink közül azokat. Kérem szépen ez mind engedélyköteles nevek, és ez döbbenetes. Ha 

most Sütő Andrásról szeretnék elnevezni utcát, ami méltó volna hozzá, ehhez meg kell 

keresni az illetékes bizottságot, aki engedi vagy nem engedi az elnevezést. Így marad a 

Galagonya a Kökény meg a többi. Döbbenetes ez, mert az ember szeretné a múltját, de azt 

úgy megkötik, hogy inkább lemond róla. A Szőlő utcát például, mert a legtöbb erdélyi ott 

él, legyen Erdély-sétány, mindenki lelkes volt, az első válasz, hogy mindenkinek a szemé-

lyi igazolványát, lakcím kártyáját, jogosítványát meg mindenét át kell íratni, ezért inkább 

maradt a Szőlő utca. Most már értem, hogy miért van még mindig Lenin utca Magyaror-

szágon.  
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Kóbor Tamás képviselő: Ettől függetlenül, rét, virág meg minden van itt, azért vannak 

történelmileg híres embereink, akikről el lehetett volna nevezni, nem hiszem, hogy na-

gyobb probléma lett volna, mert a Petőfi-közzel sem volt hihetetlen nagy probléma, hogy 

át tudjuk keresztelni.  

Kovács Antal képviselő: De ott nincsenek lakók. 

 

Kóbor Tamás képviselő: Itt sem lakik egyenlőre senki. Fognak, és? Bejelentve még senki 

nincs.  

 

Mácsai-Krizsán Marianna képviselő: De ahhoz külön engedélyeztetés kell, ehhez meg 

csak a mi engedélyünk szükséges. A másik, hogy ezen a területen annak idején gyógynö-

vényeket termesztettek, többek között kamillát és levendulát, és ők igazából ezért szeret-

nék ezeket a neveket.  

 

Palotai László képviselő: Kérdezném a bizottságot, hogy felmerült-e az, hogy itt ahol vi-

rágnevek illetve bokornevek vannak, hogy a Panoráma és a Margit utca, főként a Margit 

utca, a Hold utca tudom, hogy folytatása. 

 

Mácsai-Krizsán Marianna képviselő: Margit két okból lett. Van olyan virág, hogy Margit 

virág, a másik, hogy aki ezt az egészet az elejétől kezdve, a Panoráma Építőközösséget 

végig szervezte, ő is Margit. A Panoráma utcanév azért lett, mert ez a legmagasabb része 

és látszik az egész település.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Igen, és belementek abba is, hogy az országban egyedül-

álló módon, a 40 hektáros területnek van 300 tulajdonosa, azt mondta az önkormányzat, 

hogy ennyi személlyel nem tudunk tárgyalni, üljenek le ők. Társulást alakítottak, ügyvédet 

fogadtak, terveztettek, kimérették a földet, ehhez képest, hogy legyen benne egy Margit 

utca, nem olyan sok. A közösség vállalja az út építését, a vízvezetést, nem úgy mint ahogy 

most belterületbe vonunk, ahol nem lett volna szabad építkezni, az emberek majd követe-

lik, hogy legyen út, járda. Itt ők fogják, nem Kerepes pénzébe fog kerülni. Ezek után aki a 

Panoráma Építőközösség utcaneveivel egyetért, kérem kézfeltartással jelezze. 11 igen sza-

vazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormányzat képvise-

lő-testülete a Panoráma Építőközösség javaslata utcák és közterületek elnevezésére tárgyá-

ban meghozta az alábbi határozatát:  

 

243/2010.(XI.25.)Kt. határozat: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-

testülete a mellékletben felsorolt utcanév és közterület 

elnevezésekkel egyetért és hozzájárul a Földhivatal ál-

tal vezetett ingatlan-nyilvántartáson történő átvezeté-

séhez valamint a BM nyilvántartásban történő rögzíté-

séhez. 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-

testülete felkéri a polgármestert a földhivatali és a BM 

eljárásokhoz szüksége dokumentumok előkészítésére. 

Határidő: 2010. november 30. 

Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 
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Melléklet: 

 

  Hrsz   Javasolt utca név  

  

3101/18  Galagonya utca 

 3101/65  Kökény utca   

 3101/117  Panoráma utca  

3101/136  Árvácska utca    

3101/152  Kamilla utca  

3101/172  Szeder u  

 3101/173  Viola utca  

3101/199  Margit utca   

 3101/220  Pipacs köz 

 3101/257  Bodza utca   

 3101/287  Hold utca      

 3101/316             Vadrózsa utca  

3101/322  Ibolya utca   

 3101/367  Harangvirág utca 

3101/368  Orgona köz 

 3101/404  Tulipán utca  

 3101/405  Levendula utca 

 3101/419  Tátika utca,  

 

9. napirendi pont tárgya: Suzuki személygépkocsi értékesítése (írásban csatolva) 
 

A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Ma kaptuk a levelet, amit kiosztottunk, Lencse Balázs 

kántor úr készülve az ünnepekre, és mivel több helyen is szolgál, temetések és egyebek, 

személyesen nem tudott most jelen lenni és behozta az alábbi levelet: egy évvel ezelőtt 

szeptemberben, mikor hitoktatói állást kaptam Kartalon, meg kellett oldanom az utazást a 

két település között, ami csak egy autóval lehetséges hatékonyan. A helyzetem nem tette 

lehetővé, hogy egy összegben vásároljak autót. Ekkor kaptam segítséget polgármester úrtól 

és a képviselő-testülettől, azzal, hogy meghitelezték nekem az autót és részletekben tudtam 

kifizetni. Segítségüket még egyszer hálásan köszönöm. Isten áldását kérem a további mun-

kájukhoz. Baráti üdvözlettel: Lencse Gyula Balázs. És jelentem, hogy a mai nappal kifutott 

és a tartozás a vételárból – 500.000.-Ft-ért vettük meg ezt az autót – és ezt bérleményként 

használta, és most 12.500.-Ft megfizetésével a saját tulajdonába fog kerülni az autó. Ezek 

után, aki egyetért az autó eladásával, kérem kézfeltartással jelezze. 11 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-

testülete a Suzuki személygépkocsi értékesítése tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  

 

244/2010.(XI.25.)Kt. határozat: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-

testülete úgy dönt, hogy az önkormányzat tulajdonát 

képező Suzuki Wagon R+ 1.0 típusú személygépko-

csit a bérleti jogviszony keretében megfizetett 

487.500.- Ft és az adásvétel keretében megfizetendő 

12.500.-Ft összegért azaz 500.000.- Ft összegért érté-
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kesíti Lencsés Balázs 2144 Kerepes, Szőlősor 120. 

szám alatti lakos részére. 

 

Kerepes Nagyközség Képviselő-testülete felkéri Ke-

repes Nagyközség Önkormányzatának Polgármester-

ét, hogy az adás-vételi szerződést aláírja. 

 

Határidő: 2010. december 2. 

Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 

 

10. napirendi pont tárgya: Kerepes Nagyközség Önkormányzat 2011. évi belső ellen-

őrzési terve (írásban csatolva) 
 

A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 

 

Varga-Szabó Anikó képviselő: A pénzügyi bizottság tárgyalta, két módosító indítványa 

lenne a pénzügyi bizottságnak, első a Faluház számviteli bizonylatainak az átnézése, amit 

különkértünk a Kiss Ferenc úrtól, a másik egy bizonyos fokú rugalmas hozzáállást kér-

nénk, hogy év közben esetleg ha felmerül valamilyen váratlan esemény, akkor tudjon át-

csoportosítani embert. Ezt viszont egyhangúlag megszavazta a bizottság és elfogadásra 

javasolja a testület felé.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Ha ragaszkodik hozzá a bizottság, belevehetjük, de ha 

gond van valahol, ha a Kft-nél gondom lesz, akkor azt mondom, tessék gyorsan menni a 

Kft-hez. A rugalmas hozzáállás… 

 

Varga-Szabó Anikó képviselő: Hétfőn itt volt, megbeszéltük vele egyetértett.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Van-e másnak? Akkor kérem, hogy aki egyetért 2011. 

évre vonatkozó belső ellenőrzési tervvel és a határozatot elfogadja, azzal a kikötéssel, hogy 

elsőként a Faluház vizsgálata történjen meg, kérem kézfeltartással jelezze. 11 igen, ellen-

szavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete a 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat 2011. évi belső ellenőrzési terve tárgyában a követke-

ző határozatot hozza: 

 

245/2010.(XI.25.)Kt. határozat: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-

testülete az önkormányzat 2011. évre vonatkozó belső 

ellenőrzési tervét és a meghatározott ellenőrzési fel-

adatokat elfogadja azzal a feltétellel, hogy először a 

Faluház számviteli bizonylatainak az átnézése történ-

jen meg, valamint a belső ellenőr részéről bizonyos 

fokú rugalmasság az év közben esetleg felmerülő vá-

ratlan események kivizsgálásával kapcsolatban.  

Határidő: 2010. december 10. 

Felelős: Oláh János jegyző 
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11. napirendi pont tárgya: Szlovák Kisebbségi Önkormányzat pályázatának támoga-

tása (írásban csatolva)   
 

A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 

     

Franka Pál Tibor polgármester: Nagyon lelkes a Szlovák Kisebbség Önkormányzat, de 

most már a svábok is, már Karácsonykor lesz valami kis versmondás is, sőt a Cigány Ki-

sebbségi elnök fiatal úrhölgy is nagyon kellemes, egészen másként viselkedik, mint azt 

eddig megszokhattuk. Reményeink izmos eredményekre adnak feljogosultságot. Van-e 

ezzel kapcsolatban valami? Ez egy olyan lehetőség, amire pályázunk, 2.500 euróról szól, 

és hogy saját erőhöz biztosítjuk a forrást. Aki egyetért azzal, hogy a nemzetiségi fesztivál 

megrendezésére benyújtott pályázat 7500 eurós önrészéhez vállaljuk, az kézfeltartással 

jelezze.  

 

Dr. Vaszil László képviselő: Bocsánat, úgy vettem ki a leiratból, hogy ezt úgy tervezik, 

hogy utólag visszafizetik ezt az összeget. 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Természetesen, csak most ez ebből a szempontból. 

 

Kóbor Tamás képviselő: Nem kiadás, hanem előfinanszírozás.    

 

Franka Pál Tibor polgármester: Aki egyetért azzal, hogy biztosítjuk az önerőt, az tegye 

fel a kezét. 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség 

Önkormányzat Képviselő-testülete a Szlovák Kisebbségi Önkormányzat pályázatának tá-

mogatása tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  

 

246/2010.(XI.25.)Kt. határozat: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-

testülete úgy dönt, hogy a Szlovák Kisebbségi Ön-

kormányzat által a X. Nemzetközi Nemzetiségi Fesz-

tivál megrendezésére benyújtott pályázathoz önrész 

biztosítása érdekében 7.500 Euró, napi árfolyamon 

2.062.875.- Ft mértékben saját erőhöz biztosít forrást.  

 

Kerepes Nagyközség Képviselő-testülete felkéri Ke-

repes Nagyközség Önkormányzatának Polgármester-

ét, hogy a Szlovák Kisebbségi Önkormányzattal 

egyeztetve működjön közre a pályázat benyújtására. 

 

Határidő: 2010. november 26. 

Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 

 

12. napirendi pont tárgya: M31-es csomópont előkészítésére irányuló megállapodás-

tervezet (írásban csatolva)   
 

A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Olvasták miről van szó, elmozdulás az M31-es lehajtó 

megépítése ügyében, ez ennek az elsődleges célja, és találtunk egy ilyen közreműködőt. 
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Olvasták a feltételeinket is, tulajdon képen a feltételeinket megszabjuk, de egy fillérünkbe 

nem kerül, mert akkor válik esedékessé a tervező díjának és kooperációs munkájának el-

lenértéke, hogyha a beruházót megszerezte. Ha nincsen kérdés, akkor aki egyetért a TU-

RA-Terv Mérnökiroda Kft., az M31-es autópálya kerepesi szakaszának az önkormányzat 

által létrehozni kívánt közlekedési csomópont illetve lehajtó tervezésében és megvalósítá-

sában való tervezésében és együttműködésével, kérem tegye fel a kezét. 11 igen szavazat-

tal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-

testülete az M31-es csomópont előkészítésére irányuló megállapodás-tervezet tárgyában 

meghozta az alábbi határozatát:  

 

247/2010.(XI.25.)Kt. határozat: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-

testülete együtt kíván működni a TURA-Terv Mér-

nökiroda Kft-vel (1066 Budapest, Jókai u 26. 4. em. 

1.) az M31-es autópálya kerepesi szakaszán az ön-

kormányzat által létrehozni kívánt közlekedési cso-

mópont illetve lehajtó tervezésében és megvalósításá-

ban.  

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-

testülete felkéri a polgármestert, hogy az alábbi főbb 

szempontok figyelembe vétele mellett a szükséges 

megállapodás előkészítse a képviselő-testület követ-

kező ülésére: 

 

o a tervező szakmai feladata olyan csomóponti megol-

dási javaslat kidolgozása, amely a legkevesebb költ-

ségigény mellett még alkalmas az engedélyek meg-

szerzésére, 

o a tervező feladata az önkormányzattal együttműködve 

az általa javasolt műszaki megoldás szakmai egyezte-

tése és elfogadtatása az illetékes minisztériumi vala-

mint NIF Zrt. és KKK-nál, 

o a tervező szakmai tevékenységéért és a műszaki do-

kumentációs tervezetéért költséget nem érvényesít az 

önkormányzattal szemben, az együttműködés során 

felmerült költségeit kizárólag az általa kidolgozott 

tervek engedélyezését követően kerülhet érvényesí-

tésre a csomópont megvalósítását finanszírozó beru-

házó által, 

o az önkormányzat elfogadja, hogy a tervező által java-

solt és szakmailag leegyeztetett csomóponti megoldás 

a tervező szerzői jogi védelem alatt állónak tekinthető 

dokumentáció, amelynek minden felhasználása a ter-

vező beleegyezése mellett lehetséges kizárólag, 

o a tervező által javasolt műszaki tartalmú csomópont 

létesíthetőségének és engedélyezhetőségének tényét 

rögzítő minisztériumi NIF Zrt. és KKK vélemények, 

engedélyek megszerzését követően az önkormányzat 

bérleti jogviszonyt biztosít a tervező illetve projekt-
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cég részére a tervezett csomópont mellett lévő ön-

kormányzati területből. 

 

Határidő: 2010. december 16. 

Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 

 

 

13. napirendi pont tárgya: Várossá nyilvánítási pályázat előkészítése (írásban csatol-

va)   
 

A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Meggyőződésem, hogy Kerepes, mint Magyarország 

legnagyobb községe, megérdemelte volna tavaly is a várossá nyilvánítást, de a politikai 

vezetés olyan volt, hogy ezt nem adták meg. Remélem, hogy a jövő esztendőben a városi 

cím is meglesz, jelen pillanatban 36 magyar városnál vagyunk nagyobbak, akik már városi 

címmel rendelkeznek. Például Devecser, ahová szerdán megyünk, az iszapkárosultakhoz, 

lakossága 5400 fő, vagy Aszódé 8000, Szécsény 5000, Hévíz 2300, Igal 1200. A várossá 

nyilvánításnál az a baj, hogy mindig az uralkodó politikai áramlatnak megfelelően lehet 

egy 1200 fős falu is város és nem lehet egy 10000 fős nagyközség város. És ez tavaly tör-

tént, mi nem lehettünk, Igal az lett 1200-al. Remélem, hogy most sikerülni fog, és itt, 

ahogy olvasták, a sikerdíjat nyerése esetén kaphatja csak meg az, aki egyébként is elkészí-

tette.  

 

Palotai László képviselő: A határozati javaslatban szerepel az, hogy a városi pályázathoz 

kapcsolódó előkészítő munkák költségeire a képviselő-testület egymillió forint költségke-

retet állapít meg. Mire kellene ez az egymillió forint?  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Jelen pillanatban a meglévő pályázat, amit beadtunk ta-

valy, abba még más képek, szövegek szerepelnek, és azokat lecserélendő anyagokra illetve 

új anyagokra kell. De ami történt az elmúlt másfél két évben, azt hozzá kell dolgoznunk és 

van, amit ki kell vennünk. Pl. a szociális minisztert ki kell venni, mert már nem ő, tehát 

ennek az átdolgozása, amire ez az egymillió szól. Újra kell gombolni a mellényt, hogy ami 

az elmúlt másfél két évben történt Kerepesen, aktualizálva legyen, hogy a mostani garnitú-

rának tessék.  

 

Varga-Szabó Anikó képviselő: Nekem ezzel kapcsolatban egy kérdésem lenne, az egy-

millió forint már a 2011. évi költségvetés terhére menne, vagy 2010, de nincs betervezve 

idénre. 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Nincs ilyen.     

 

Varga-Szabó Anikó képviselő: Akkor azt mondjuk, hogy a jövő évi és a koncepcióban 

szerepeltetjük. 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Be kell adnunk 2011. január 15-ig. 

 

Bondorné Kisbendek Éva: Csak annyit szerettem volna mondani, hogy tegnap beszéltem 

Stefán Klárával, ő a pályázatíró csapat egyik tagja, elmondta, hogy mik azok, amiket nekik 

még fel kell dolgozni, és szemben az első pályázattal, ami 120 oldal körüli volt, még min-

dig 40-50 oldalas pályázati anyagot kell összeállítani a változásokról. Azt kell kidomborí-

tani, hogy mennyiben nőtt Kerepesnek a térségi szerepe az elmúlt két évben.  
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Palotai László képviselő: Akkor ez mennyibe került?  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Kettő és fél millió plusz Áfa volt.  

 

Palotai László képviselő: De az a teljes anyag, amit a Trócsányi úr csinált, csak a papír 

munka. Vállalta, hogy ingyen előállítja az anyagot, és amennyiben nyer Kerepes, akkor 

kell. Ez korrekt, de az egymillió forintot sokallom a technikai jellegű kiadásra.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Nem beszéltem erről, milyen konkrét költségek vannak? 

 

Varga-Szabó Anikó képviselő: Nekem az lenne a javaslatom, hogy miután ez egy költség 

keret, nem azt jelenti, hogy maximálisan ki is kell meríteni. 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Ahogy engem ismernek, nem is hagyom kimeríteni.  

 

Varga-Szabó Anikó képviselő: Szerintem maradjon benne, és majd meglátjuk. 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Arról van szó, hogy bukott pályázatnak tekintheti a jelen-

legi garnitúra, mert hogy akkor nem nyertünk, ehhez képest kell ebbe a 40 oldalba úgy 

betenni dolgokat, amelyek aktuálissá teszik a várossá nyilvánításunkat. Hogy értsék, itt a 

foglalkoztatástól kezdve a történelmünkön keresztül, fényképek, vállalkozások, kis boltok, 

nagy boltok, utcák, domborzat, vízrajz minden benne van egy ilyenben, szerintem senki 

nem olvasta el. Javaslom, képviselő úrnak legyen igaza, 600.000.-Ft-ban maximálni a költ-

ségkeretet. Aki ezzel egyetért, kérem kézfeltartással jelezze. 11 igen szavazattal, ellensza-

vazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete a Vá-

rossá nyilvánítási pályázat előkészítése tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  

 

248/2010.(XI.25.)Kt. határozat: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-

testülete 2011. évben indulni kíván a várossá nyil-

vánítási pályázaton. A pályázati dokumentáció el-

készítésével Dr. habil. Trócsányi András tanszék-

vezető egyetemi docenst bízza meg, a pályázat si-

keressége esetén 1.500.000.-Ft + ÁFA összegű si-

kerdíjat állapít meg a pályázatíró részére. A városi 

pályázathoz kapcsolódó előkészítő munkák költ-

ségeire a képviselő-testület hatszázezer forint költ-

ségkeretet állapít meg. 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-

testülete felkéri a polgármestert, hogy a pályázat 

elkészítésére irányuló szerződést megkösse, és a 

pályázati dokumentációt előkészítse. 

Határidő: 2010. november 26. 

Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 
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14. napirendi pont tárgya: A Széchenyi István Általános Iskola, Alapfokú Művészet-

oktatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat beszámolója 2009/2010. tanévről 

(írásban csatolva)   
 

A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Igazgató úr, a beszámolóhoz kíván hozzátenni valamit?  

 

Nagy László igazgató: Nem szeretnék, ha kérdés van nem biztos, hogy tudok válaszolni, 

mert a 2009/2010-es évről szól, az intézménynek valamikor június környékén beszámolási 

kötelezettsége van a fenntartó felé, amit teljesített is, de nem összefoglaló módon, hanem 

munkaközösségi és egyéb működő csoportok beszámolóját adta le gyűjteményben, így azt 

a képviselő-testület akkor nem fogadta el. Ágó Katalin kolleganő, aki végig élte az elmúlt 

tanévet, próbálta meg ezt az összefoglaló jelentést elkészíteni, ez van most a képviselő-

testület előtt, én kérem, hogy fogadják el.  

 

Kóbor Tamás képviselő: A bizottság megtárgyalta, ott jelen volt Ágó Katalin, de nem volt 

semmilyen felvetésünk és elfogadtuk, elfogadásra ajánljuk.   

 

Franka Pál Tibor polgármester: Ha nincs más, kérem, hogy aki egyetért a Széchenyi Ist-

ván Általános Iskola, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat 

2009/2010. évi beszámolójának elfogadásával, kérem kézfeltartással jelezze. 11 igen sza-

vazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormányzat képvise-

lő-testülete a Széchenyi István Általános Iskola, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és 

Pedagógiai Szakszolgálat beszámolója 2009/2010. tanévről tárgyában meghozta az alábbi 

határozatát:  

 

249/2010.(XI.25.)Kt. határozat: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-

testülete a Széchenyi István Általános Iskola, Alapfo-

kú Művészetoktatási Intézmény és Pedagógiai Szak-

szolgálat intézmény 2009/2010. tanévre vonatkozó 

beszámolóját elfogadja. 

 

 

15. napirendi pont tárgya: Képviselők delegálása a Széchenyi István Általános Iskola, 

Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat Iskolaszék tagjai 

közé (írásban csatolva)   
 

A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 

   

Franka Pál Tibor polgármester: Olvasták, a bizottság elnökéjé a szó.  

 

Kóbor Tamás képviselő: A bizottság megtárgyalta és a jelzett három személlyel egyetért 

és javasolja. 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Ha más nincs, aki egyetért azzal, hogy az iskola Iskola-

székének szervezetébe a képviselő-testület tagjai közül Farkas Zsuzsannát, Mácsai-Krizsán 

Mariannát és Mayer Endre Gyuláné delegáljuk, az kérem, hogy kézfeltartással jelezze. 8 

igen szavazattal, ellenszavazat nélkül 3 tartózkodás mellett Kerepes Nagyközség Önkor-

mányzat képviselő-testülete a Képviselők delegálása a Széchenyi István Általános Iskola 
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Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat Iskolaszék tagjai közé 

tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  

 

250/2010.(XI.25.)Kt. határozat: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-

testülete a Széchenyi István Általános Iskola, Alapfo-

kú Művészetoktatási Intézmény és Pedagógiai Szak-

szolgálat intézmény Iskolaszék szervezetébe a Képvi-

selő-testület alábbi tagjait delegálja: 

     Farkas Zsuzsanna 

     Mácsai-Krizsán Mariann 

     Mayer Endréné 

 

Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 

Határidő: azonnal 

 

16. napirendi pont tárgya: A Kerepes Nagyközség Önkormányzat fenntartásában 

működő Széchenyi István Általános Iskola, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és 

Pedagógiai Szakszolgálat művészetoktatásában igénybe vett szolgáltatásokért fizeten-

dő térítési díjak és tandíjak megállapítása (írásban csatolva)   
 

A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 

   

Franka Pál Tibor polgármester: Ez már egy érdekesebb dolog, térítési díjak és tandíjak 

megállapítása. Igazgató úr kérem megnyilvánulni.  

 

Bondorné Kisbenedek Éva: Ehhez lenne nekem hozzáfűzni valóm, kaptak egy rendelet-

tervezetet, kiosztásra került egy másik, tartalmilag semmi változás nincs benne, ami válto-

zott, a IRM rendeletnek megfelelően átalakítottuk egy kicsit a szerkesztését. Tehát a jog-

szabály szerkesztésnek megfelelően raktuk össze. 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Formai hibáról van szó, de amin változtatnunk kell, de 

már nem tudunk, mert az elmúlt tanévben így mentek ki az értesítések, ilyen pénzekért 

nem tudjuk tovább folytatni ezt a fajta tevékenységet. Más iskolákban ez 10.000.-Ft. Azt 

tudják, hogy ma a művészeti oktatásnak a támogatása állami szinten sajnos a Fidesz kor-

mány idejében sem fog változni. Gyurcsányék meg 67 ezerről levették 40 ezerre, és jövőre 

is 40 ezer lesz, ez azt jelenti, hogy majdnem a felét kellene hozzátenni, hogy furulyázzon a 

gyerek az iskolába vagy ne. Ennyi pénzért nem tudjuk támogatni a továbbiakban, tehát a 

jövő tanévben, ha marad az oktatás, akkor drasztikus emelést kell végrehajtanunk, a szülőt 

érdekeltebbé kell tenni. Ez kidolgozásra kerül, abban maradtunk igazgató úrral, hogy az új 

tarifa rendszer jövő tavaszra kidolgozásra kerül márciusig. 

 

Nagy László igazgató: Igazából úgy működik a dolog, hogy a következő tanév előkészítő 

időszakában, ami május vége körül kezdődik, kell meghirdetni a tanszakokat, a lehetősé-

geket és ekkor kell tájékoztatni az érdeklődőket arról, hogy a következő tanévben mennyi 

lesz a térítési vagy tandíja az üzemeltetésnek, és igazából akkor a képviselő testületnek 

magával a rendelettel már nem, csak a rendelet melléklettel kell foglalkoznia, amelyben a 

díjakat alakítják át. 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Azt nem szabad szem elől téveszteni, hogy nem szabad 

így kiajánlani a szülők felé, hanem már az új tarifarendszerrel, mert most olyan hiba tör-
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tént, hogy a régivel ajánlották ki a szülők felé. Ezt kell megváltoztatni a jövő tavasszal, 

hogy jövő ősszel ne így kerüljön ki. Az volt a magyarázat most, hogy ne emeljünk díjat, 

mert így tudták a szülők. 

 

Nagy László igazgató: Igen ez az érvem a mostani pillanatig, mert május-június környékén 

kimentek ezek a művészetoktatási jelentkezési lapok, és ezen a kezdő illetve a 4,5 fölötti 

illetve négyes átlaghoz tartozó térítési díj itt van konkretizálva. Október 15-ig be kellett 

volna szedni a térítési díjat, mivel rendelete nem volt a fenntartónak, így jogalapja nem 

volt az intézménynek, nem szedtünk, de úgy gondoltam, hogy a térítési díjak nem lehetnek 

magasabbak, mint a meghirdetett. Kérném szépen ennek az elfogadását és természetesen a 

következő tanévtől igazítjuk.  

 

Kóbor Tamás képviselő: A bizottság tárgyalta, kivesézte, egyetértünk az igazgató úrral, 

jelen tanévben nem tudunk változtatni, következő tanévre úgy beszéltük meg, hogy márci-

usban legkésőbb tárgyaljuk a következő díjakat, elfogadásra javasolja a bizottság.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Aki egyetért a tandíjak megállapítással és a rendelet-

tervezettel, kérem, kézfeltartással jelezze. 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete a Kerepes Nagyközség Ön-

kormányzat fenntartásában működő Széchenyi István Általános Iskola, Alapfokú Művé-

szetoktatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat művészetoktatásában igénybe vett 

szolgáltatásokért fizetendő térítési díjak és tandíjak megállapítása tárgyában megalkotta az 

alábbi rendeletét:  

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

24/2010.(XI.26.) rendelete 

A Széchenyi István Általános Iskola, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és Peda-

gógiai Szakszolgálat művészetoktatási térítési díjáról és tandíjáról 

 

A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

17. napirendi pont tárgya: A Széchenyi István Általános Iskola, Alapfokú Művészet-

oktatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat iskolai sajátos arculata – emelt szintű 

oktatás (írásban csatolva)   
 

A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 

        

Franka Pál Tibor polgármester: Igazgató úrnak átadom a szót. 

 

Nagy László igazgató: Arról szól a dolog, hogy az intézménynek a jelenlegi Alapító Ok-

iratában 2 emelt szintű oktatási lehetőség van beépítve, ez a testnevelés és az idegen nyelv, 

intézményünk esetében az angol. Felmerült annak a kérdése, hogy szükséges-e vagy jó-e 

az intézmény számára, ha a szülők felé ajánlott lehetőség bővebb lenne. Úgy gondoltuk, 

hogy érdemes megvizsgálni, ezért foglalkoztunk a kérdéssel olyannyira, hogy megkérdez-

tük a leendő elsősök, majd még egy év múlva leendő elsősök kedves szüleit. Az óvoda 

segített abban, hogy ezt a kérdéskört eljuttassuk a szülőkhöz és a választ megkapjuk. En-

nek az összefoglalóját találják a tisztelt képviselő hölgyek, urak a lap hátoldalán, kérdőív a 

minta és a hátoldalt ennek az összefoglalása, ami röviden és tömören úgy néz ki, hogy 80 

olyan szülőtől kaptunk választ, aki a 2011/2012-es tanévben fogja gyermekét az első osz-

tályba íratni, 55 olyantól, aki 12/13 évben, és volt 16, aki valószínűleg nem tudja még, 

hogy a gyermeke mikor lesz iskolás. Azt szerettük volna elérni, hogy minél konkrétabb 

választ kapjunk, de a szülők nagyon ügyesek, és mindent megoldanak, az egy várt válasz 

helyett kaptunk kettőt, illetve hármat. Súlyozva összegeztük az átlag alatti két oszlopban, a, 
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b, c, d, e, f-hez tartozik, hogy milyen emelt szintű oktatást jelent, és ebből egyértelműen 

látszik, hogy az Alapító Okiratba beépített emelt szintű oktatás a helyén van, hiszen a két 

legtöbb szavazatot kapott emelt szintű oktatás az, ami a jelenlegi okiratban van, ez a test-

nevelés illetve a nyelvoktatás. Amennyiben szeretnék bővíteni a kínálatot, akkor igazából a 

matematika-informatika emelt szintű oktatás, illetve a két nyelv kerülhet szóba, mert ennek 

magas még a támogatottsága. Még egy információval tudok a képviselő-testületnek szol-

gálni a döntéshez, a tantestület tárgyalta ezt a dolgot, igazából nem javasolja egynél több 

bővítés beemelését az Alapító Okiratba, hiszen egyrészt láthatóak a működtetési költségek 

az előterjesztésben egy emelt szintű oktatás esetén, és azt is hozzá kell tenni, hogy termé-

szetesen a működtetést adott esetben személy és tárgyi feltételek biztosításának is meg kell 

előzni. Ennek a költsége sem biztos, hogy alacsony. Mást ne emlegessek, egy emelt szintű 

angol oktatásnál egy nyelvi labornak a működtetése vagy a mai korszerű technikának in-

teraktív tábláknak a bevitele is költség. Igazából ehhez a háromhoz – a bentlévő nyelvtaní-

tás, testnevelés és matematikához – az alapvető készségeink megvannak. Van tanerő, aki 

ezt képes végrehajtani, technikai környezetünk se teljesen hiányos, de az említettek szük-

ségesek lennének hozzá, és igazából ha több lehetőség van, és ez minden évben választha-

tó, és ha mindig mást választanak a szülők, szétforgácsoljuk a tantestületet részfoglalkozta-

tottakra, mert több feladatot nem tudunk adni, mint az a pár órás idegen nyelv. Végül is a 

szülők véleménye alapján a tantestületnek az a javaslata, hogy amennyiben a képviselő-

testület úgy dönt, akkor egyet, és a matematika-informatikát válassza bővítésként az Alapí-

tó Okiratában az intézménynek. Köszönöm szépen.  

 

Kóbor Tamás képviselő: Bizottság megtárgyalta, az igazgató úr által elmondottakkal 

egyetért, ami kiegészítéssel, hogy nem elsőtől felmenő rendszerben, hanem elsőtől illetve 

ötödiktől javasoljuk.    

 

Franka Pál Tibor polgármester: Köszönöm, akkor emelt szintű testnevelés, emelt szintű 

angol és emelt szintű matematika-informatika. 

 

Nagy László igazgató: Megfeledkeztem a dologról, angolnál az a helyzet, hogy játéksza-

bályok vannak arra, hogy pl. mely óraszámtól hívjuk emelt szintnek stb., a nyelvet csak 

előkészíteni tudjuk első-második és harmadikban, tehát ha nyelvben emelt szintet indítunk, 

akkor az igazi indítás negyedikben van. Van előkészítő 3 év, de az igazi emelt szint negye-

diktől van, ezért kérném az 1-5 mellé a négyet is.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Azt fontosnak tartom elmondani, hogy valószínűleg lesz 

több költsége ennek, de azért az elmúlt néhány esztendőben az iskola megítélésének terüle-

tén elért eredmények arra sarkallanak bennünket és azért is szerettem volna ezt beterjeszte-

ni és nagyon gyorsan kidolgozták a pedagógusok, amit köszönök, mert úgy érzem, hogy 

jövőre emelt szintű angollal, emelt szintű testneveléssel és emelt szintű matematika-

informatikával lehet már az első osztályokat is úgy kialakítani, hogy emiatt kerülnek egy 

bizonyos kultúrájú, viselkedésű gyerekek egy osztályba. Ez nagyon fontos, a másik meg 

az, hogy minden bizonnyal kettő első osztálynak el kell indulnia, és reméljük, hogy három 

lesz az a kettő, mert 80 gyerekünk lesz, annyi van most az óvodában, tehát ha a kétszer 

harmincas osztályt el tudnánk indítani, óriási dolog lenne. Ezért is fontos, hogy most sza-

vazzunk, hogy úgy tudjuk majd kiajánlani, hogy érezzék a szülők, hogy van változás. A 

néptánc, sehol nincs ilyen, se művészi torna, van ugyan emberünk ebben az ügyben, ezt is 

oktatni. 

 

Nagy László igazgató: Végül is a néptánc ezek mellett heti egy órában egytől nyolcadik 

évfolyamig tovább működik, és úgy gondolom, hogy az a híd, az a kapcsolat, ami kialakult 

a Kisvirág Táncegyüttes és az intézményi táncoktatás között, hiszen a kapcsolat egyértel-

mű Ragonczai Imre tanár úr személyében, az továbbra is él, működik, és vannak olyan 



 29 

igények, külön szülői kérésre az iskolától függetlenül az osztály még képzést kap Imrétől. 

Ahol ez igényként megjelenik, természetesen Imrének és a hozzá kapcsolódó csapatnak a 

kapacitásától függően az óraszám emelhető.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Jó de itt a szülőt kell csábítani, nem engem meggyőzni.  

 

Nagy László igazgató: Úgy gondolom, hogy ez jól működik.  

 

Lengyelné Jankovics Mária óvodavezető: Annyit szeretnék mondani, odaadtuk ezt a táb-

lázatot a szülőknek, ahogy megkaptuk az igazgató úrtól, borzasztóan örültek az emelt ma-

tematikának.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Ha nincs más, akkor kérem, hogy aki egyetért az emelt 

szintű testnevelés, emelt szintű matematika-informatika és emelt szintű angol oktatás be-

vezetésének szorgalmazásával, kézfeltartással jelezze. 11 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete a Széchenyi 

István Általános Iskola, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgá-

lat iskolai sajátos arculata – emelt szintű oktatás tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  

  

251/2010.(XI.25.)Kt. határozat: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-

testülete úgy dönt, hogy az 

a.) emelt szintű testnevelés 

b.) emelt szintű matematika-informatika 

c.) emelt szintű angol 

oktatás továbbvitelét, bevezetését támogatja, annak az 

előterjesztésben meghatározott többletköltségét min-

den költségvetési évben az intézmény számára bizto-

sítja. 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-

testülete utasítja az intézmény vezetőjét, hogy az 

emelt szintű oktatással összefüggésben az intézmény 

alapító okiratának, valamint az intézmény alapdoku-

mentumainak módosítási javaslatát – az elfogadáshoz 

szükséges dokumentumokkal – terjessze a Képviselő-

testület elé. 

Határidő: 2011. január 31. 

Felelős: az intézmény vezetője 

 

 

Egyebek: Tájékoztatás közétkeztetésről   
 

A napirendi pont előterjesztője: Varga-Szabó Anikó képviselő 

 

Varga-Szabó Anikó képviselő: Polgármester úr javaslatára, mint a Pénzügyi bizottság 

elnöke szerdán ellátogattam a bemutatót tartó cég egyik éttermébe. Nagyon szép, nagyon 

kulturált, nagyon jól főznek. Összefoglalva ennyi az étteremről. A másik, hogy kaptam egy 



 30 

költségvetést. A jelenlegi 411.-Ft helyett 565.-Ft lenne egy adag, ami ha nem itt készül, 

nem kell megvegyék az eszközöket, sütőt és egyebeket, akkor évente csak 3 millió forintot 

jelentene az önkormányzatnak. 

 

Franka Pál Tibor polgármester: A konyhát átalakítja? 

 

Varga-Szabó Anikó képviselő: Átalakítja, de azokat a nagy eszközöket, mint sütő nem 

kell, hogy megvegye. De ha azt is kérjük, hogy itt fejezzék be a készítést, akkor viszont 8 

millió forint évente az önkormányzatnak. Azt gondolom, ezen el kell gondolkozni.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Tehát ha ők is készen hozzák az ételt, akkor a minőség 

nem biztos, hogy javulna ettől, de átalakítaná és szebb lenne az ebédlő, akkor 3 millióval 

tudjuk lelakni évente, ha a konyhát is, akkor 8 millió évente. 

 

Lengyelné Jankovics Mária óvodavezető: Ez csak az ebéd, vagy a háromszori étkezés? 

 

Varga-Szabó Anikó képviselő: Háromszori étkezés. 

 

Franka Pál Tibor polgármester: 411-ről 565-re. 

 

Varga-Szabó Anikó képviselő: Sok az eltérés, de azt is végig kell gondolni, hogy lenne 

egy kulturált ebédlő, kulturált konyhával. Ami az iskola színvonalát mindenféle képen 

emelné. 

 

Nagy László igazgató: Egyetlen dolog megfontolását javaslom az iskola tekintetében, 

hogy 110 olyan gyermekünk van, aki bizonyos kedvezményeket élvez, ez vagy 100%-os, 

vagy 50%-os, és ez a kedvezmény megint a fenntartót terheli költségként.  

 

Lengyelné Jankovics Mária óvodavezető: Nekem 60 ingyenes, 70 50%-os van a 320 gye-

rekből.  

 

Varga-Szabó Anikó képviselő: A Pénzügyi Bizottság erről tárgyalt, csak erről a köz ét-

keztető cégről, ahol végülis abban maradtunk, hogy fel kellene kérni egy szakembert, die-

tetikust, hogy két héten keresztül vizsgálja be a beszállítandó ételt.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Ez helyes, ebben benne vagyok,  

 

Varga-Szabó Anikó képviselő: Megnéztük a szerződést, a rendkívüli felmondásra adna 

okot. A rendes felmondás 60 nap. Az új cég azt mondta, hogy korrektnek tartja a 60 napot, 

azt is kivárnák, nem kérik, hogy már azonnal döntsünk. Ha úgy döntünk, hogy ne vesszünk 

össze a régivel, hanem rendes felmondással, az 60 nap, azt megvárnák ők is. Nagyon ke-

mény döntés. 

 

Mácsai-Krizsán Marianna képviselő: Azt is végig kell gondolni, mert féltünk attól a le-

hetőségtől, ha felújítják, és akkor kiszállunk. Az én tudomásom szerint ez a konyha egyéb-

ként is felújításra szorul, arról nem beszélve, hogy milyen körülmények között esznek, ezt 

is meg kell vizsgálni, ha a kettőt egymás mellé rakjuk. 

 

Varga-Szabó Anikó képviselő: Az évi három millió nem sok, és akkor ebbe benne van az 

új pohár, evőeszköz, minden. A konyha is, kivéve, hogy nem itt fejezik be. Nem kell a 

nagy sütő, hideg-meleg tálaló.  

 

Kóbor Tamás képviselő: Marad funkciójában, ahogy volt.  
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Varga-Szabó Anikó képviselő: És 5 millió különbség évente.  

 

Dr. Vaszil László képviselő: Arról készült becslés a bizottság részéről, hogy tekintetbe 

véve az ingyenes evőket és a félfizetőket, mennyi pluszköltség a növekmény? 

 

Varga-Szabó Anikó képviselő: Pont erről beszélgettünk, hogy a mostani cégnél, a 411.-

Ft-nál, ezt mondták el az intézményvezetők, hogy ki az, akinek van kedvezménye. Vera is 

mondta, hogy neki van. 

 

Horváth Vera: Igen, nálunk a normatív finanszírozás jár hozzá, de a több mint 100.-Ft-os 

emelést a normatív finanszírozás nem fog pótolni. Ha kérdezhetek, hogy a szociális étkez-

tetés vonatkozásában milyen ajánlatot tettek? Mert ebből van gond, a kiszállítás, annak a 

benzinköltsége, csajkázás, ételhordók, stb. A szociális ellátásnál is vannak szabályok, a 

térítési díjnak van egy plafonja, aminél többet nem kérhetünk el. Nem azért, mert nem fize-

tik meg, hanem mert a jogszabályok nem engedik meg. 

 

Varga-Szabó Anikó képviselő: Erre megkaptam úgyszintén a választ, jelen pillanatban 

nekik nincs autójuk, de ha leszerződnének velünk, akkor bérelnének sofőrrel együtt, termé-

szetesen olyan kulturáltan megoldanák a kiszállítást, sőt annyit mondott még, hogy a ki-

szolgáló személyzetet, aki most van, átvennék őket, és ők alkalmaznák.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Miután ez csak egy beszámoló, öltsön olyan formátumot, 

hogy 16-án csütörtökön be tud jönni konkrét adatokkal. 

 

Egyebek: Tájékoztatás kérés Rozmaring utca helyzetéről 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Kint volt a biztosító, 3 millióra értékelték? 

 

Vass Lajos: Kértek egy költségvetést, elkészítettük azt, hogy mibe kerülne ennek az útnak 

a helyreállítása és a biztosító azt mondta, a Vízművek biztosítója, hogy 50%-át térítik en-

nek a költségnek.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: A költségvetés most mennyi?  

 

Vass Lajos: Három millió háromszázezer bruttóban. 

 

Franka Pál Tibor polgármester: Akkor nekünk kell bizonyítanunk a Vízmű felé, hogy 

nem a mi hibánk, nem a mi csövünk mellett ment el a föld, mi arról nem tehetünk. 

 

Vass Lajos: Amikor kint volt a kárszakértő, azt mondta, hogy 50% a Vízmű, 50% az ön-

kormányzat.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Ezt a Vízmű biztosítója mondta, hogy ha kifizetem az 

50%-ot akkor kifizeti a másik 50-et a Vízmű? 

 

Vass Lajos: Így van.  

 

Franka Pál Tibor polgármester: Nem lesz választásunk, én vívok velük, de nem lesz más 

választásunk, pedig biztos, hogy a Vízmű hibája, mert a cső mellett ment el a föld és be-

szakadt az aszfalt. A meglévő csőrendszer mellett kivitte a víz a földet, két csőtörés is volt 

a Mogyoródi útnál. De azt mondják, hogy nem tehetnek róla. De 1-2 héten belül megindul 

a helyreállítás. Aki még nem tudná, jövő héten szerdán megyünk le Devecserbe, azt a pénz 
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visszük le, amit felajánlottunk és a gyűjtés, ami egymillió hét-nyolc körül. Busszal me-

gyünk, vendégül látjuk őket, süteményeket, diákok fellépnek. Átadjuk a pénzt a kiválasz-

tott családnak, vendégül látjuk az iskolásokat, sokan ajánlottak fel süteményeket, gyümöl-

csöket. Aki szeretne még felajánlani valamit, azt kedd estig lehet megtenni.   

 

Franka Pál Tibor polgármester megköszöni a részvételt, az ülést 17.30 órakor bezárja és 

zárt ülést rendel el. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

Franka Pál Tibor Oláh János 

     polgármester                            jegyző 

 

 

 

 

      Szabó Éva                Varga-Szabó Anikó 

         képviselő, jegyzőkönyv hitelesítő         képviselő, jegyzőkönyv hitelesítő 

 


